

ສະບາຍດີພີ່ນ້ອງ. ສະນັ້ນຂ້ອຍຕ້ອງການແບ່ງບັນເລື່ອງຂອງປຶ້ມ Rapture Puzzle ມາເປັນແນວໃດແລະເປັນປະລັກພະຍານຂອງຂ້ອຍກັບເຈົ້າ ໜ້ອຍ ໜຶ່ງ.

ຂ້ອຍຖືກລ້ຽງມາຢູ່ໃນບ້ານຄຣິສຕຽນແລະກາຍເປັນຄຣິສຕຽນຕອນອາຍຸ 13 ປີ.

ຂ້ອຍມີປະສົບການຮຸນແຮງກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ນຳຂ້ອຍໄປມອບຊີວິດຂອງຂ້ອຍໃຫ້ກັບພຣະອົງແລະຂ້ອຍສາມາດໄດ້ຍິນສຽງຂອງພຣະອົງຕັ້ງແຕ່ມີທີ່ຂ້ອຍຍອມຮັບພຣະອົງໃນຖານະເປັນ ຜູ້ຊ່ອຍໃຫ້ລອດຂອງຂ້ອຍ. ຕອນນີ້ຂ້ອຍເປັນຄລິດສະຕຽນເປັນເວລາຫຼາຍກວ່າ 34 ປີແລະໄດ້ຮັບໃຊ້ເຕັມເວລາຫຼາຍກວ່າ 25 ປີຮັບໃຊ້ເປັນມິດຊຸນນາລີຢູ່ໃນອາຊີ. ຂ້ອຍມີຜົວທີ່ປະຫຼາດໃຈແລະມີລູກທີ່ປະເສີດ 5 ຄົນທີ່ທຸກຄົນຮັກພະເຍຊູ.

ຄວາມສຳພັນທີ່ຂ້ອຍມີກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ນຳພາຂ້ອຍຜ່ານການຕັດສິນໃຈຫຼາຍຢ່າງທີ່ຂ້ອຍໄດ້ເຮັດຕະຫຼອດຊີວິດຂອງຂ້ອຍ.

ການໄດ້ຍິນສູລະສຽງຂອງພຣະອົງແລະເຮັດຕາມສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ບອກໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດນັ້ນໄດ້ນຳຂ້າພະເຈົ້າໄປສູ່ບ່ອນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ໃນທຸກມື້ນີ້. ຂ້ອຍສາມາດໃຫ້ຕົວຢ່າງຫຼາຍ numerous ຢ່າງກ່ຽວກັບວິທີທີ່ພະເຢໄຫວາເວົ້າກັບຂ້ອຍເພື່ອເຮັດບາງສິ່ງບາງຢ່າງແລະຂ້ອຍເຊື່ອຜັງແລະມັນນຳໄປສູ່ວາງວັນອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຫຼືລາວບອກຂ້ອຍວ່າບາງສິ່ງບາງຢ່າງຈະເກີດຂຶ້ນແລະມັນເກີດຂຶ້ນແທ້ຄືກັບທີ່ລາວເວົ້າວ່າມັນຈະເປັນຫຼືບາງກໍລະນີທີ່ລາວຫາກຳນຳຂ້ອຍໄປ. ເຮັດບາງສິ່ງບາງຢ່າງຫຼືບໍ່ເຮັດບາງສິ່ງບາງຢ່າງແລະມັນກາຍເປັນການຕັດສິນໃຈທີ່ຖືກຕ້ອງ. ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດບອກເຈົ້າເຖິງເຫດການອັນໃດທີ່ລາວໄດ້ເວົ້າກັບຂ້ອຍແລະມັນບໍ່ເປັນຄວາມຈິງຫຼືພາຂ້ອຍໄປສູ່ການຕັດສິນໃຈທີ່ຮ້າຍແຮງເຊິ່ງຕໍ່ມາຂ້ອຍເສຍໃຈ. ພຣະອົງໄດ້ນຳພາຂ້າພະເຈົ້າໄປສູ່ຄວາມຈິງທັງ always ອົດສະ can ີ ແລະເຮັດໃຫ້ເສັ້ນທາງຂອງຂ້າພະເຈົ້າຊື່ໄປດັ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຮັດຕາມສຽງຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າໃນຖານະເປັນເພື່ອນແລະໄດ້ບອກຂ້າພະເຈົ້າໃນຫຼາຍ numerous ໂອກາດວ່າຂ້າພະເຈົ້າສາມາດໄດ້ຍິນສຽງຂອງພຣະອົງຊັດເຈນກວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອອື່ນ most. ຂ້ອຍບໍ່ເວົ້າອັນນີ້ເພື່ອໂອ້ອວດຫຼືໂອ້ອວດ, ພຽງແຕ່ບອກໃຫ້ເຈົ້າຮູ້ວ່າຂ້ອຍໄດ້ຍິນລາວເວົ້າແລະລາວເວົ້າຢ່າງຈະແຈ້ງກັບຂ້ອຍແລະຂ້ອຍສາມາດອ້າງອີງຄຳສັບຄຳສັບຄຳສັບຕ່າງ what ທີ່ລາວເວົ້າກັບຂ້ອຍເພາະນັ້ນແມ່ນວິທີທີ່ລາວເວົ້າຢ່າງຈະແຈ້ງ.

ສະນັ້ນຂ້ອຍຕ້ອງການແບ່ງບັນເລື່ອງກັບເຈົ້າສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນເດືອນທັນວາປີ 2000 ເຊິ່ງທັງ led ີ ເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍຂຽນແລະສຳເລັດປຶ້ມປິດສະ ໜາ Rapture. ປຶ້ມຫຼັງນີ້ແມ່ນວຽກທີ່ພວມ ດຳເນີນຢູ່ແລະຂ້ອຍເລີ່ມຂຽນມັນຄືນໃນປີ 2012, ສະນັ້ນມັນໃຊ້ເວລາເກືອບ 9 ປີຈິງຈະ ສຳ ເລັດ. ຂ້ອຍຍັງເພີ່ມພາກສ່ວນນ້ອຍ to ໃສ່ໃນປຶ້ມຢູ່ເພາະວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສືບຕໍ່ສະແດງໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນສິ່ງຕ່າງ. ຂ້ອຍເລີ່ມສຶກສາແລະຄົ້ນຄ້ວາທຸກວິທີທາງກັບຄືນໄປບ່ອນໃນປີ 2000 ສະນັ້ນມັນໃຊ້ເວລາຂ້ອຍຫຼາຍກວ່າ 20 ປີໃນການວາງປິດສະ ໜາ ທັງ in ີ ດ.

ແນວໃດກໍ່ຕາມ, ກັບຄືນສູ່ເດືອນທັນວາປີ 2000. ນີ້ແມ່ນເວລາທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນໃຫ້ປ່ຽນປິດສະ ໜາ ແກ່ຂ້ອຍ. ໃນເວລານັ້ນ, ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ເລີຍວ່າລາວກຳລັງເອົາຊິນສ່ວນຕ່າງ a ໃຫ້ຂ້ອຍເປັນປິດສະ ໜາ ແລະມັນຈະບໍ່ຮອດຈົນຮອດປະມານເດືອນມັງກອນ 2013 ທີ່ຂ້ອຍຈະຄິດອອກໃນທີ່ສຸດ. ເປັນເວລາ 12 ປີ, ຂ້ອຍຮູ້ສຶກສັບສົນຫຼາຍແລະແມ້ແຕ່ຄືກັບວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຫຼອກລວງຂ້ອຍຢ່າງໃດເພາະວ່າຂ້ອຍບໍ່ເຂົາໃຈວ່າພຣະອົງພຽງແຕ່ໃຫ້ປ່ຽນປິດສະ ໜາ ແກ່ຂ້ອຍທີ່ທຸກຄົນຈະມາເຕົ້າໂຮມກັນເພື່ອຊື້ໃຫ້ເຫັນເຖິງວັນທີ່ສະເພາະຈະຈົງສຳລັບການຟື້ນຄືນຊີວິດແລະການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດ. ກັບແຜ່ນດິນໂລກ. ຈາກເດືອນທັນວາປີ 2000 ຈົນເຖິງເດືອນທັນວາປີ 2012,

ຂ້ອຍຄິດວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າກຳລັງສະແດງໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນເວລາຂອງການລຸກຂຶ້ນແລະບໍ່ຮູ້ວ່າລາວພຽງແຕ່ເອົາຊິນສ່ວນຕ່າງ me ມາໃຫ້ຂ້ອຍເປັນປິດສະ ໜາ ໃຫຍ່ເຊິ່ງໃນທີ່ສຸດມັນຈະເຂົ້າກັນໄດ້.

ສະນັ້ນ, ໃນເດືອນທັນວາປີ 2000, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ມາຫາຂ້າພະເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງອະທິຖານແລະບອກຂ້າພະເຈົ້າວ່າພຣະອົງໄດ້ສະເດັດມາຫາຂ້າພະເຈົ້າຂະນະທີ່ພຣະອົງສະເດັດມາຫາລາໂລໂມນແລະຈະໃຫ້ສິ່ງໜຶ່ງແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ. ລາວບອກໃຫ້ຂ້ອຍຄິດຢ່າງຮອບຄອບກ່ອນທີ່ຂ້ອຍຈະຕັດສິນໃຈເພາະວ່າລາວຈະໃຫ້ສິ່ງໃດກໍ່ຕາມທີ່ຂ້ອຍຂໍຈາກລາວ. ຫຼັງຈາກພິຈາລະນາເປັນໄລຍະ ໜຶ່ງ ວ່າຈະຂໍຫຍັງ, ຂ້ອຍກັບມາຫາພຣະອົງດ້ວຍຄວາມປາຖະ ໜາ ອັນຍິ່ງໃຫຍ່ 2 ຢ່າງຂອງຂ້ອຍ. ທຳ ອິດແມ່ນເມື່ອຂ້ອຍຍື່ນຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ ພຣະອົງໃນວັນພິພາກສາທີ່ຂ້ອຍຈະຍື່ນຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ ພຣະອົງດ້ວຍຫົວໃຈບໍລິສຸດແລະວ່າພຣະອົງຈະພໍໃຈກັບວິທີທີ່ຂ້ອຍໄດ້ໃຊ້ຊີວິດຂອງຂ້ອຍ. ຄວາມປາຖະ ໜາ ອັນຍິ່ງໃຫຍ່ອັນດັບສອງຂອງຂ້ອຍແມ່ນວ່າພຣະອົງຈະໃຊ້ຊີວິດຂອງຂ້ອຍເພື່ອເຂົ້າຫາຜູ້ຄົນຫຼາຍລ້ານຄົນສຳລັບລາຊະອານາຈັກຂອງພຣະອົງ. ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດຕັດສິນໃຈວ່າຄວາມປາຖະ ໜາ ອັນໃດໃຫຍ່ກວ່າຈົນກວ່າຂ້ອຍຄິດເຖິງຂໍ້ທີ່ບອກວ່າເຈົ້າສາມາດເອົາໂລກທັງbutົດໄດ້ແຕ່ສູນເສຍຈິດວິນຍານຂອງເຈົ້າເອງ. ຂ້ອຍພິຈາລະນາວ່າມັນເປັນໄປໄດ້ທີ່ຂ້ອຍຈະຊະນະໂລກສຳລັບພຣະຄຣິດແລະໃນຂະບວນການສູນເສຍຈິດວິນຍານຂອງຂ້ອຍເອງ. ສະນັ້ນຂ້ອຍບອກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າຖ້າຂ້ອຍສາມາດເລືອກສິ່ງດຽວ, ມັນຈະເປັນເລື່ອງທຳອິດ. ລາວບອກຂ້ອຍວ່າຂ້ອຍໄດ້ເລືອກຢ່າງສະຫຼາດ.

ຈາກນັ້ນລາວໄດ້ຖາມຂ້ອຍວ່າ, "ຖ້າເຈົ້າເປັນຄົນນ້ອຍທີ່ສຸດໃນອານາຈັກຂອງຂ້ອຍຕະຫຼອດໄປແລະຖ້າທຸກຄົນຕະຫຼອດໄປຄິດວ່າເຈົ້າມີໜ້ອຍ ຫຼາຍ, ແຕ່ຖ້າຂ້ອຍພໍໃຈກັບເຈົ້າ, ມັນຈະເປັນການດີກັບເຈົ້າບໍ່?" ມັນເປັນຄຳຖາມທີ່ຍາກຫຼາຍສຳລັບຂ້ອຍທີ່ຈະຕອບເພາະຂ້ອຍຢາກຖືກຖືວ່າເປັນຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງແລະບໍ່ຢາກໃຫ້ໃຜດູກຂ້ອຍ, ໂດຍສະເພາະຕະຫຼອດການ. ແຕ່ຂ້ອຍ ສຳ ນຶກວ່າອັນໃດ ສຳ ຄັນແທ້ was ແມ່ນວ່າພະເຢໄຫ້ວາພໍໃຈກັບຂ້ອຍແລະມັນບໍ່ ສຳ ຄັນວ່າຈະມີໃຜອີກ. ສະນັ້ນ, ສຸດທ້າຍຂ້ອຍບອກລາວວ່າ, " ແມ່ນແລ້ວ, ມັນຈະບໍ່ເປັນຫຍັງກັບຂ້ອຍ."

ບໍ່ດົນຫຼັງຈາກເຫດການນີ້ເກີດຂຶ້ນ, ຂ້ອຍມີຄວາມabout້ນກ່ຽວກັບແມ່ຕູ້ຂອງຂ້ອຍທີ່ຕາຍໄປປະມານ 9 ປີກ່ອນ ໜ້າ ນີ້. ຂ້ອຍໃກ້ຊິດກັບນາງຫຼາຍແລະນາງມີອິດທິພົນອັນໃຫຍ່ຫຼວງຕໍ່ຊີວິດຂອງຂ້ອຍແລະການຕັດສິນໃຈທີ່ຈະຕິດຕາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ຄວາມdream້ນກາຍເປັນຈິງຫຼາຍແລະເບິ່ງຄືວ່າຂ້ອຍໄດ້ໃຊ້ເວລາທັງຄົນພຽງແຕ່ລົມກັບນາງແລະກັບນາງ. ເມື່ອຂ້ອຍຕື່ນຂຶ້ນມາ, ຫົວໃຈຂອງຂ້ອຍຮູ້ສຶກດີໃຈຫຼາຍຄືກັບວ່າຂ້ອຍໄດ້ຢູ່ກັບນາງແທ້. ສິ່ງ ໜຶ່ງ ທີ່ພວກເຮົາເຄີຍເຮັດ ນຳ ກັນເລື້ອຍ often ແມ່ນການວາງປິດສະ ໜາ ນຳ ກັນ. ນາງມັກເຮັດປິດສະ ໜາ. ຂ້ອຍບໍ່ຮັກເກມປິດສະ ໜາ ຫຼາຍປານໃດໃນເວລານັ້ນ, ແຕ່ຂ້ອຍພຽງແຕ່ມັກໃຊ້ເວລາຢູ່ກັບນາງເພື່ອຈະເຂົ້າຮ່ວມກັບນາງໃນການແຂ່ງລົດອັນໃຫຍ່ທີ່ຈະໃຊ້ເວລາຫຼາຍອາທິດຈຶ່ງຈະສຳເລັດ. ຄວາມຮັກຂອງຂ້ອຍສຳລັບການປິດສະ ໜາ ໄດ້ເລີ່ມຂຶ້ນໃນຫຼາຍຊົ່ວໂມງນັ້ນພວກເຮົາເຮັດວຽກຮ່ວມກັນ. ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ ໜ້ອຍ ໃນເວລານັ້ນວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ກຳ ລັງຈະມອບປິດສະ ໜາ ທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດຕະຫຼອດເວລາທີ່ຈະລວມເຂົ້າກັນແລະວ່າພຣະອົງ ກຳ ລັງຈະມອບປ່ຽງ ທຳ ອິດໃຫ້ກັບປິດສະ ໜາ ນັ້ນ.

ບໍ່ດົນຫຼັງຈາກຄວາມ ັ້ນ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວກັບຂ້າພະເຈົ້າແລະກ່າວວ່າວັນທີ 1 ເດືອນມັງກອນ ແມ່ນວັນບຸນຂອງຄົນຕ່າງຊາດ. ຂ້ອຍບໍ່ຄ່ອຍໄດ້ເຂົ້າໄປໃນຄຳພະຍາກອນໃນຄຳພິໄບເບິນຫຼາຍປານໃດ,

ແຕ່ຂ້ອຍໄດ້ຍິນກ່ຽວກັບເທດສະການເປົ່າແກແລະຮູ້ຈັກກັບຊາວຄຣິສຕຽນບາງຄົນສອນວ່າການບຸກຈະເກີດຂຶ້ນໃນເທດສະການເປົ່າແກ, ສະນັ້ນຂ້ອຍສົງໄສວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າບອກຂ້ອຍວ່າການບຸກຈະເກີດຂຶ້ນໃນວັນທີ 1 ມັງກອນຫຼືບໍ່., ຊຶ່ງເປັນພຽງແຕ່ມີໄປ. ຂ້ອຍຕື່ນເຕັ້ນຫຼາຍ. ບໍ່ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນແລະຂ້ອຍສົງໄສວ່າລາວmean ຕາຍຖືງຫຍັງ. ໃນວັນທີ 4 ມັງກອນ, ເວລາປະມານ 1 ໂມງເຊົ້າ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວກັບຂ້ອຍແລະກ່າວຄຳເຫຼົ່ານີ້: “ເຈົ້າຈະເປັນຄືກັບໂຢຮັນບັບຕິສະໂຕແລະຈະຂຽນບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ຈະຊ່ວຍຊີວິດປະຊາຊົນຫຼາຍລ້ານຄົນຈາກການຫຼອກລວງທີ່ຈະມາເຖິງ. ຄືກັບສຽງຂອງຂ້ອຍຄືກັບສຽງແຮກແລະມີສູດທ້າຍຂອງການສ້າງທີ່ຂ້ອຍໄດ້ເວົ້າແມ່ນທີ 6 ມີ, ສະນັ້ນໃນຕອນທ້າຍຂອງທີ 6 ມີແລະເລີ່ມຕົ້ນຂອງວັນທີ 7, ສຽງແຮກສຸດທ້າຍຈະດັງຂຶ້ນຄືກັນ. ວ່ຖ້າໃຫ້ຂ້ອຍມາຫາເຈົ້າໃນຕອນທ້າຍຂອງທີ 6 ມີ” ຂ້ອຍຈື່ໄດ້ວ່າຕື່ນນອນຜົວຂ້ອຍແລະບອກລາວສິ່ງທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວກັບຂ້ອຍ. ຈາກນັ້ນຂ້ອຍລົງໄປຊົມລຸ່ມແລະໂທຫາເອື້ອຍນ້ອງຂອງຂ້ອຍທີ່ອາໄສຢູ່ໃນອາເມຣິກາແລະບອກເຂົາເຈົ້າສິ່ງທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວ. ຂ້ອຍຕົກໃຈ. ຂ້ອຍຈື່ຄວາມຮູ້ສຶກຄືກັບບາງມາຣີ, ເມື່ອທູດສະຫວັນມາປະກົດຕໍ່ນາງແລະບອກນາງວ່ານາງຈະໃຫ້ກຳເນີດພຣະເຢຊູ, ພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າ. ຂ້ອຍຮູ້ສຶກຄືກັບວ່າ, ເປັນຫຍັງພະເຢໄຫວາເລືອກຂ້ອຍ? ຂ້ອຍບໍ່ແມ່ນໃຜພິເສດ, ເປັນພຽງຄົນ ທຳ ມະດາ. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ໃຫ້ຄວາມປາຖະ ໜາ ອັນ ທຳ ອິດໃນຫົວໃຈຂອງຂ້ອຍເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ຍັງເປັນອັນທີສອງ ນຳ ອີກ. ລາວຈະໃຊ້ຂ້ອຍເພື່ອຊ່ວຍປະຢັດລ້ານຄົນ.

ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຂຽນຈົດandາຍແລະສົ່ງມັນໄປຫາຫຼາຍ ministries ກະຊວງຄຳທຳນາຍເວລາສຸດທ້າຍແລະຜູ້ຄົນທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ບອກເຂົາເຈົ້າວ່າການບຸກຈະເກີດຂຶ້ນໃນທ້າຍເດືອນມັງກອນ 6 ຫຼືເລີ່ມຕົ້ນວັນທີ 7 ມັງກອນ. ແລະໂດຍການພຽງແຕ່ຂຽນຈົດthatາຍນັ້ນ, ປະຊາຊົນຫຼາຍລ້ານຄົນຈະມາຮູ້ຈັກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ເວລາທີ່ລາວພຽງແຕ່ເອົາຕ່ອນປິດສະ ໜາ ໃຫ້ຂ້ອຍແລະເລີ່ມຕົ້ນຂ້ອຍໃນການເດີນທາງ 21 ປີ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ວ່ຖ້າເຖິງສຸດມັງກອນ 6th ແລະໄດ້ພຽງແຕ່ມີການສົນທະນາປະເສີດທີ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ຂ້ອຍສາມາດຈື່ໄດ້ບອກພຣະອົງກ່ອນເວລາທ່ຽງຄືນວ່າຂ້ອຍເລີ່ມເຫງົາອອນແລະຖາມວ່າເມື່ອໃດພຣະອົງຈະມາ. ລາວບອກຂ້ອຍວ່າພຽງແຕ່ວ່ຖ້າອີກ ໜ້ອຍ ໜຶ່ງ. ສອງສາມນາທີຫຼັງຈາກທ່ຽງຄືນ, ຂ້ອຍ ກຳ ລັງເບິ່ງອອກໄປທາງປ່ອງຢ້ຽມນັ້ນຢູ່ເທິງຕຽງຂອງຂ້ອຍເມື່ອທັນໃດນັ້ນຮ່າງກາຍທັງmy ັດຂອງຂ້ອຍກໍ່ເລີ່ມສັ່ນຢ່າງຮຸນແຮງ. ນີ້ເປັນເວລາປະມານ ໜຶ່ງ ນາທີຫຼືປະມານນັ້ນ. ມັນເລີ່ມຕົ້ນຢ່າງກະທັນຫັນແລະສືບສຸດລົງຢ່າງກະທັນຫັນ. ຄວາມຄິດ ທຳ ອິດຂອງຂ້ອຍແມ່ນວ່າບາງທີຄົນຕາຍໃນພຣະຄຣິດຫາກໍ່ຜິນຄືນມາຈາກຕາຍແລະດຽວນີ້ພວກເຮົາ ກຳ ລັງຈະຖືກຜິນຄືນຊີວິດ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ທຸ້ນຖາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າການສັ່ນສະເທືອນແມ່ນຫຍັງແລະພຣະອົງໄດ້ບອກໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າພຽງແຕ່ວ່ຖ້າ. ໜຶ່ງ ນາທີຫຼືຕໍ່ມາ, ຮ່າງກາຍຂອງຂ້ອຍເລີ່ມສັ່ນຢ່າງຮຸນແຮງອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ. ໃນລະຫວ່າງການສັ່ນສະເທືອນຄັ້ງທີສອງນີ້, ປາກຂອງຂ້ອຍເລີ່ມຈິດ,, ຄືກັບຄວາມຮູ້ສຶກທີ່ເຈົ້າໄດ້ຮັບເມື່ອເຈົ້ານອນຫຼັບ, ແຕ່ຄວາມຮູ້ສຶກຢູ່ໃນປາກຂອງຂ້ອຍ, ແລະໂດຍສະເພາະຢູ່ອ້ອມປາກຂອງຂ້ອຍ. ຂ້ອຍຖາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າເປັນຫຍັງລົບຂອງຂ້ອຍຈິດ t ແລະລາວເວົ້າວ່າມັນເປັນຕົວແທນເມື່ອເອຊາຢາໄດ້ເຫັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະຖ່ານຫີນໄດ້ສຳຜັດລົບຂອງລາວແລະບາບຂອງລາວໄດ້ຖືກໄຖ່. ການສັ່ນສະເທືອນຢຸດເຊົາທັນທີທັນໃດ. ຂ້ອຍຮູ້ສຶກຕື່ນຕົ້ນໃຈແລະສົງໄສວ່າມັນmean ຕາຍຄວາມວ່າແນວໃດ. ຂ້າພະເຈົ້າສົງໄສວ່າການລຸກຂຶ້ນໄດ້ເກີດຂຶ້ນພຽງແຕ່ແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖືກປະໄວ້ທາງຫລັງ. ຂ້ອຍມີ ຄຳ ຖາມຫຼາຍຢ່າງ. ຂ້ອຍຮູ້ສຶກວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ແຂນທີ່ຮັກຂອງພຣະອົງອ້ອມຂ້ອຍແລະຮູ້ສຶກຄືກັບວ່າລາວກອດຂ້ອຍ.

ລາວເຮົາເຮົາໃຈຂ້ອຍໃນຄວາມຮັກຂອງພະອົງທີ່ມີຕໍ່ຂ້ອຍແລະບອກຂ້ອຍວ່າຂ້ອຍຕ້ອງການສຶກສາບຸນລາວຍິວແລະຂ້ອຍສາມາດເຂົ້າອອນໄດ້.

ຂ້ອຍສົມມຸດວ່າລາວຈະອະທິບາຍທຸກຢ່າງໃຫ້ຂ້ອຍໃນຕອນເຊົ້າມື້ຕໍ່ມາສະນັ້ນຂ້ອຍເຂົ້າອອນແລະນອນຫຼັບ. ມື້ຕໍ່ມາມາແລະໄປໂດຍບໍ່ມີຄໍາອະທິບາຍ. ແລະປະຈໍາວັນມາແລະໄປເກືອບ 12 ປີໂດຍບໍ່ມີຄໍາອະທິບາຍ. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວແລະຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສຶກສາງານລ້ຽງແລະຂ້າພະເຈົ້າພະຍາຍາມຄົ້ນຄິດທຸກຢ່າງ, ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດບໍ່ໄດ້. ຂ້ອຍຮູ້ສຶກໂດດດ່ຽວແລະສັບສົນຫຼາຍໃນລະຫວ່າງ 12 ປີນັ້ນແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຽງແຕ່ບອກໃຫ້ຂ້ອຍລູກຖ້າແລະມື້ ໜຶ່ງ ທຸກຄໍາຖາມຂອງຂ້ອຍຈະຖືກຕອບແລະຂ້ອຍຈະເຂົ້າໃຈທຸກຢ່າງ. ສິ່ງດຽວທີ່ເກີດຂຶ້ນແຕ່ during ໃນລະຫວ່າງ 12 ປີນັ້ນແມ່ນສາດສະ ໜາ ຈັກແຫ່ງການ ກໍາ ເນີດໄດ້ຖືກບຸກໂຈມຕີໃນລະດູໃບໄມ້ບັງຂອງປີ 2002, 1290 ມື້ກ່ອນວັນລຶບລ້າງຄວາມຜິດບາບໃນປີ 2005. ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ສະແດງໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນວ່ານີ້ແມ່ນບ້ອມບ້ອງກັນພຣະວິຫານທີ່ຖືກປະກອບອາວຸດເສື້ອມໂຊມ. ພະລ້ຽງງານແລະເປັນສະຖານທີ່ສັກສິດທີ່ພະເຍລກຸ່ງວຽດເຖິງໃນມັດທາຍ 24. ຂ້ອຍຮູ້ວ່າມື້ ໜຶ່ງ ຄວາມ ໜ້າ ກຽດຊັງທີ່ກໍ່ໃຫ້ເກີດຄວາມເປົ່າປ່ຽວຈະເກີດຂຶ້ນຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ນອກ ເໜືອ ຈາກນັ້ນ, ຂ້ອຍຮູ້ວ່າທີ 7 ວັນມີຄວາມ significant ທາຍແລະຍັງຄົ້ນພົບວ່າພວກເຮົາມີຊີວິດຢູ່ໃນຕອນທ້າຍຂອງ 6000 ປີນັບຕັ້ງແຕ່ການສ້າງ, ພ້ອມທີ່ຈະເລີ່ມຕົ້ນສະຫຼຸດສະຫວັດໃ່. ຂ້ອຍຍັງບໍ່ຮູ້ວ່າສິ່ງທັງ these ີດເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນເປັນຊົນສ່ວນປິດສະ ໜາ.

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນເວົ້າກັບຂ້າພະເຈົ້າອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ ກ່ຽວກັບສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ໃນເດືອນສິງຫາ 2012, ເຊິ່ງເປັນເວລາທີ່ຂ້ອຍເລີ່ມລຸ່ງ YouTube ຂອງຂ້ອຍ. ລາວຊີ້ໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນຢ່າງຈະແຈ້ງໃນທີ 7 ມື້ຂອງການປະທັບຕາ. ອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ, ຂ້ອຍສົມມຸດວ່າລາວ ກໍາ ລັງບອກຂ້ອຍວ່າການລຸກຂຶ້ນຈະເກີດຂຶ້ນໃນມື້ນັ້ນ. ໃນເວລາທີ່ມັນບໍ່ໄດ້, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ໃຈຮ້າຍແລະຖາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າເປັນຫຍັງພຣະອົງໄດ້ຫລອກລວງຂ້າພະເຈົ້າ. ຂ້ອຍເຈັບປວດຫຼາຍ. ຂ້ອຍໄດ້ລໍຖ້າເກືອບ 12 ປີແລະໃນທີ່ສຸດລາວໄດ້ພາຂ້ອຍໄປຫາວັນທີ, ບໍ່ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນອີກ. ຫຼັງຈາກສອງສາມມື້ທີ່ຂ້ອຍໃຈຮ້າຍແລະເຈັບປວດ, ຂ້ອຍໄດ້ກັບມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະບອກລາວວ່າຂ້ອຍເສຍໃຈກັບທັດສະນະຄະຕິອັນຮ້າຍແຮງຂອງຂ້ອຍ ແລະຂໍການໃຫ້ອະໄພຈາກພຣະອົງ. ລາວຖາມວ່າຂ້ອຍພ້ອມແລ້ວບໍ່ທີ່ຈະສືບຕໍ່. ຂ້ອຍຕົກໃຈ. ຂ້ອຍຄິດວ່າຂ້ອຍສໍາເລັດແລ້ວແລະມັນເປັນພຽງການທົດສອບບຸງຢ່າງເພື່ອເບິ່ງວ່າຂ້ອຍຈະເຊື່ອຝັງແລະຕິດຕາມພຣະອົງເຖິງແມ່ນເບິ່ງຄືວ່າລາວຫລອກລວງຂ້ອຍຫຼືບໍ່. ສະນັ້ນຂ້ອຍບອກລາວວ່າແມ່ນແລ້ວ, ຂ້ອຍພ້ອມທີ່ຈະສືບຕໍ່ - ຍັງບໍ່ຮູ້ທັງ ໜຶ່ງ ທັງ these ີດເຫຼົ່ານີ້ເປັນຊົນສ່ວນປິດສະ ໜາ ທີ່ພຣະອົງໄດ້ມອບໃຫ້ຂ້ອຍເຊິ່ງໃນທີ່ສຸດທຸກຢ່າງຈະມີຄວາມ sense ຫຼາຍປີຕໍ່ມາ. ວັນຕໍ່ໄປລາວຊີ້ໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນແມ່ນທີ 7 ມື້ຂອງ Hanukkah. ຂ້ອຍແນ່ໃຈວ່າເຈົ້າສາມາດເດົາໄດ້ແລ້ວ - ບໍ່ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນໃນມື້ນັ້ນຄືກັນ. ແຕ່ຮອດເວລານີ້, ຂ້ອຍເລີ່ມມີຄວາມຮູ້ສຶກວ່າມັນ ນໍາ ໜ້າ ຢູ່ບ່ອນໃດບ່ອນ ໜຶ່ງ.

ໃນວັນທີ 14 ກຸມພາ 2013, ຂ້ອຍໄດ້ໄປທີ່ສູນຮັບໃຊ້ຂອງຂ້ອຍແລະມີບາງຄົນເຂົ້າມາໃນຫ້ອງການຂອງຂ້ອຍແລະເອົາຂອງຂວັນໃຫ້ຂ້ອຍ. ເຂົາເຈົ້າເວົ້າວ່າມີຄົນຫາກໍ່ຢຸດຢາງມາແລະຖາມວ່າເອົາຂອງຂວັນໃຫ້ຂ້ອຍ. ລູກສາວຂອງຂ້ອຍຄົນ ໜຶ່ງ ຢູ່ໃນຫ້ອງການກັບຂ້ອຍແລະຖາມວ່າຂ້ອຍຄິດວ່າມັນແມ່ນຫຍັງ. ຂ້ອຍພຽງແຕ່ເວົ້າອອກມາບໍ່ຖືກຕ້ອງ, "ມັນເປັນປິດສະ ໜາ." ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ວ່າຂ້ອຍຮູ້ແນວໃດ, ແຕ່ຂ້ອຍພຽງແຕ່ຮູ້ສຶກວ່າມັນເປັນປິດສະ ໜາ, ເຖິງແມ່ນວ່າຂ້ອຍບໍ່ເຄີຍໄດ້ຮັບປິດສະ ໜາ ມາກ່ອນເປັນຂອງຂວັນ. ຂ້ອຍເປີດມັນ, ແລະແນ່ໃຈວ່າພໍ, ມັນເປັນປິດສະ ໜາ. ຂ້ອຍຄິດວ່າ, ນັ້ນເປັນເລື່ອງແປກ. ບໍ່ມີຊື່. ບໍ່ຮູ້ວ່າມັນມາຈາກໃຜ. ຂ້ອຍກັບບ້ານແລະເອົາມັນມາລວມກັນພາຍໃນບໍ່ເທົ່າໃດຊົ່ວໂມງ. ມັນເປັນປິດສະ ໜາ ທີ່ແປກທີ່ສຸດທີ່ຂ້ອຍເຄີຍເຮັດມາໂດຍບໍ່ມີຕ້ອນມຸມຫຼືຕ້ອນຂອບແລະຕ້ອນທັງ were ີດມີຮູບຊົງແລະຂະ

ໜາດ ແຕກຕ່າງກັນ. ບາງສ່ວນແມ່ນໃຫຍ່ແລະບາງອັນແມ່ນນ້ອຍ tiny. ມັນເປັນປິດສະ ໜາ ທີ່ສວຍງາມແລະເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າເບິ່ງມັນ, ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກວ່າມີພຣະພັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ຂ້ອຍຈື່ແມ່ຕູ້ຂອງຂ້ອຍແລະຄວາມທີ່ຂ້ອຍເຄີຍມີ. ຂ້ອຍຮູ້ວ່າມັນເປັນວັນວາລັນທາຍ. ແລະມັນແມ່ນເວລາທີ່ຂ້ອຍຮູ້ວ່າອັນນີ້ເປັນປິດສະ ໜາ ທັງທັງດິດແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຽງແຕ່ເອົາໃຫ້ຂ້ອຍເຫືອລະອັນແລະໃນມື ໜຶ່ງ, ມັນທັງ would ດີຈະເຂົ້າມາພ້ອມກັນແລະມີຄວາມສົມບູນແບບ.



ມັນແມ່ນໃນເດືອນດຽວກັນຂອງເດືອນກຸມພາ 2013, ເວລາທີ່ທ່ານໂອບາມາປະກາດແຜນການຂອງທ່ານທີ່ຈະໄປເຢຣູຊາລັມ. ມີການເວົ້າຫຼາຍຢູ່ໃນບາງເວັບໄຊທ໌ prophetic ຄຳທຳນາຍກ່ຽວກັບລາວອາດຈະຍືນຢູ່ທີ່ວັດພູແລະວ່າເປັນສິ່ງທີ່ ໜ້າ ກຽດຊັງຂອງຄວາມເປັນປຽວ. ຂ້ອຍເລີ່ມອ່ານວ່າບາງຄົນຄິດວ່າປີ 2009 ເປັນການເລີ່ມຕົ້ນຂອງທີ່ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດແລະເຫັນວ່າທ່ານໂອບາມາໄດ້ຖືກເລືອກໃຫ້ເປັນຜູ້ຊະນະລາງວັນໃນແບບຂະ ແໜງ ສັນຕິພາບໃນວັນທີ 7 ຂອງ Tabernacles ໃນປີ 2009 ແລະຫຼັງຈາກນັ້ນໄດ້ໃຫ້ລາງວັນພຽງແຕ່ສອງສາມຊົ່ວໂມງກ່ອນ ການເລີ່ມຕົ້ນຂອງ Kislev 24. ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນວ່າ Haggai 2 ໄດ້ຊີ້ໃຫ້ເຫັນເຖິງວັນທີ່ແນ່ນອນເຫຼົ່ານັ້ນໂດຍອ້າງອີງເຖິງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສັ່ນສະຫວັນແລະແຜ່ນດິນໂລກແລະນຳເອົາຄວາມປາຖະ ໜາ ຂອງທຸກປະເທດມາສູ່ພຣະອົງເອງ. ຂ້ອຍໄດ້ນັບ 1260 ມື້ນັບຈາກເວລາທີ່ທ່ານໂອບາມາໄດ້ຖືກເລືອກໃຫ້ເປັນຜູ້ຊະນະລາງວັນໃນແບບຂະ ແໜງ ສັນຕິພາບແລະມາຮອດວັນທີ 22 ມີນາ 2013. ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າກັບຕົວເອງວ່າ, ຖ້າທ່ານໂອບາມາໄປທີ່ເມືອງເບັດເລເຮັມແລະຍືນຢູ່ທີ່ຖ້ຳນ້ອຍໃນໂບດແຫ່ງການກຳເນີດ. ວັນທີ, ຫຼັງຈາກນັ້ນນັ້ນເປັນສິ່ງທີ່ ໜ້າ ກຽດຊັງຂອງຄວາມເປັນປຽວດຽວດາຍແລະນັ້ນ means ຄວາມວ່າການຮ້າງເປົ່າແມ່ນມີສິດຫຼັງຈາກນັ້ນ, ເຊິ່ງຄວນຈະລວມເຖິງເຫດການທີ່ມີການບຸກລະດົມ. ແຕ່ໃນເວລານັ້ນ, ທ່ານໂອບາມາໄດ້ກ່າວພຽງແຕ່ກ່ຽວກັບການໄປເຢຣູຊາລັມແລະບໍ່ມີຫຍັງກ່ຽວກັບການໄປເມືອງເບັດເລເຮັມ. ໃນທີ່ສຸດລາວໄດ້ປະກາດແຜນການຂອງລາວທີ່ຈະໄປໂບດແຫ່ງການກຳເນີດ, ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດເຊື່ອມັນໄດ້. ມັນສຸດທ້າຍໄດ້ເກີດຂຶ້ນ.

ພວກເຈົ້າບາງຄົນອາດຈະສົງໄສວ່າຢູ່ໃນໂລກທີ່ທ່ານໂອບາມາຍືນຢູ່ທີ່ຖ້ຳ ຫີນນັ້ນເປັນສິ່ງທີ່ ໜ້າ ກຽດຊັງຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະວິທີການຢຸດການເສຍສະຫຼະປະ ຈຳ ວັນ. ດີ, ທຸກ single ມີ, ມີຫຼາຍຮ້ອຍຄົນແລະຫຼາຍພັນຄົນຈາກທົ່ວທຸກມຸມໂລກມາເຕົ້າໂຮມກັນຢູ່ທີ່ໂບດແຫ່ງການກຳເນີດເພື່ອຖວາຍເຄື່ອງບູຊາເພື່ອສັນລະເສີນແລະຖະຫວາຍຄວາມຂອບພຣະຄຸນແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ມາສູ່ໂລກເພື່ອຊ່າວະບາບຂອງເຂົາເຈົ້າແລະໃຫ້ ເຂົາເຈົ້າມີຊີວິດຕະຫຼອດໄປ. ອັນນີ້ເປັນເຄື່ອງບູຊາທີ່ເປັນທີ່ພໍພຣະໄທພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ໃນມື້ທີ່ທ່ານໂອບາມາແລະຄະນະຂອງລາວໄປທີ່ນັ້ນ, ບໍ່ມີໃຜຖືກອະນຸຍາດໃຫ້ເຂົ້າໄປໄດ້. ການເສຍສະລະ ຄຳ ສັນລະເສີນແລະການຖວາຍ ຄ່າ ຂອບໃຈໄດ້ຢຸດລົງໃນມື້ນັ້ນ, ແລະຂ້ອຍສາມາດຮັບປະກັນເຈົ້າວ່າລາວບໍ່ໄດ້ໄປທີ່ນັ້ນເພື່ອສະ ເໜີ ຄຳ ສັນລະເສີນຫຼືຄວາມກະຕັນຍູຕໍ່ພຣະເຢຊູທີ່ມາສູ່ໂລກ. ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາບໍ່ຮູ້ວ່າອັນໃດອາດຈະເກີດຂຶ້ນຂະນະທີ່ລາວຍືນຢູ່ທີ່ຖ້ຳ, ສິ່ງທີ່ຂ້ອຍແນ່ໃຈແມ່ນວ່າຫົວໃຈຂອງລາວບໍ່ອ່ອນນ້ອມຖອມຕົນແລະລາວບໍ່ໄດ້ສະແດງຄວາມຂອບໃຈໃດ



Jesus ຕໍ່ພຣະເຢຊູຊີຮູບຮູ້ລາວວ່າເປັນອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.
 ຂ້ອຍ sure ັ້ນໃຈວ່າມີ ໜຶ່ງ
 ພວກເຮົາທຸກຄົນຈະຮູ້ຈັກສິ່ງທີ່ທ່ານໂອບາມາເວົ້າ,
 ບໍ່ວ່າຈະເປັນສຽງດັງຫຼືພຽງແຕ່ຢູ່ໃນຄວາມຄຶດສ່ວນຕົວຂອງລາວ,
 ນັ້ນເປັນສິ່ງທີ່ລັງກຽດຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນມື້ນັ້ນ.
 ບໍ່ວ່າມັນຈະເປັນອັນໃດກໍຕາມ,
 ມັນເປັນສິ່ງທີ່ກຽດຊັງຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເຊິ່ງມັນໄດ້ເລີ່ມການນັບຖອຍ
 ຫຼັງເປັນເວລາ 40
 ວັນຈົນເຮັດໃຫ້ອາເມລິກາແລະໂລກສ່ວນຫຼາຍ des ັດໄປ.

ຫຼັງຈາກຄວາມ ໜ້າ ກຽດຊັງນີ້ເກີດຂຶ້ນ,
 ຈາກນັ້ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊີ້ໃຫ້ຂ້ອຍໄປຫາທີ 7
 ມື້ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອແລະສະແດງໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນວ່າປະຕິທິນຂອງລາວ
 ວຍົວຖືກຢຸດໄປເດືອນ ໜຶ່ງ ໃນປີ 2013. ຂ້ອຍໄດ້ນັບວັນ,
 ແລະເຫັນວ່າມັນແມ່ນ 40 ມື້ນັບຈາກເວລາທີ່ການກຽດຊັງນັ້ນ

ຈະເກີດຂຶ້ນຈົນກ່ວາເວລາທີ່ຄວາມເປົ່າປຽວຈະເກີດຂຶ້ນ-ລາວໄດ້ໃຫ້ໄລຍະເວລາຜ່ອນຜັນ 40
 ວັນແກ່ອາເມລິກາຄືກັນກັບທີ່ລາວໄດ້ເຮັດກັບ Ninevah. ຂ້ອຍນັບ 1290
 ມື້ຈາກວັນທີ່ກຽດຊັງແລະມັນມາຮອດ Feast of Trumpets ໃນປີ 2016. ຂ້ອຍນັບ 1260 ມື້ຈາກທີ 7
 ທີ່ແທ້ຈິງ ມື້ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອແບັງແລະມັນຮອດວັນແຫ່ງການລືບລ້າງຄວາມຜິດໃນປີ 2016. ຂ້ອຍນັບ
 1335 ມື້ຈາກມື້ດຽວກັນແລະມັນ ຮອດຈຸດເລີ່ມຕົ້ນຂອງ Hanukkah ໃນປີ 2016. Daniel 12
 ບອກພວກເຮົາວ່າຜູ້ທີ່ເຖິງຈຸດສິ້ນສຸດຂອງ 1335 ມື້ຈະໄດ້ຮັບພອນແລະ Haggai 2
 ບອກພວກເຮົາວ່າຈົນຮອດວັນທີ 24 ຂອງ 9 ເດືອນ, ຫຼື Hanukkah Eve, ບໍ່ພົບ fruit ກໄມ້ຢູ່ໃນ
 ຕົ້ນເດືອນເທດ, ແຕ່ວ່າຕັ້ງແຕ່ມື້ນີ້ເປັນຕົ້ນໄປພວກເຮົາຈະໄດ້ຮັບພອນ. ມື້ທີ່ໄດ້ຮັບພອນແມ່ນມື້ ທ່າ
 ອິດຂອງ Hanukkah ໃນຕອນທ່າຍຂອງການນັບ 1335 ມື້ແລະມື້ຈະເປັນການບຸກປີທີສອງ,
 ຕິດຕາມມາດ້ວຍການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດສະໂລກໃນອາທິດຕໍ່ມາ.
 ເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນເຫດການວິບາກອັນທີສອງແລະທີສາມທີ່ໄດ້ກ່າວມາໃນການເປີດເຜີຍ. ຕົວເລກທັງໆພໍດີ.
 ຂ້ອຍຕື່ນເຕັ້ນຫຼາຍ. ແຕ່ເດືອນພຶດສະພາ 2, 2013, ມາແລະໄດ້ໄປໂດຍບໍ່ມີເຫດການ rapture ຫຼື
 desolation ໃດ. ອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ, ຂ້ອຍຮູ້ສຶກສັບສົນຫຼາຍ. ແຕ່ຊິນສ່ວນປິດສະ ໜາ
 ຫຼາຍເກີນໄປພໍດີກັບຂ້ອຍເພື່ອຈະເອົາປິດສະ ໜາ ອອກມາແລະເວົ້າວ່າມັນບໍ່ຖືກຕ້ອງ.
 ຂ້ອຍຕ້ອງຂາດບາງສິ່ງບາງຢ່າງ, ແຕ່ມັນແມ່ນຫຍັງ?

ປະມານ 5 ເດືອນຕໍ່ມາ, ໃນເດືອນຕຸລາ 2013, ຂ້ອຍໄດ້ສະແດງຄວາມອຸກອັ່ງຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອີກເທື່ອ
 ໜຶ່ງ
 ແລະຖາມພຣະອົງວ່າເປັນຫຍັງພຣະອົງຈຶ່ງບໍ່ມາໃນເວລາທີ່ພຣະຄໍາພີໄດ້ຊີ້ໃຫ້ເຫັນຢ່າງຈະແຈ້ງເຖິງວັນທີ 2
 ພຶດສະພາ 2013. ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າວ່າ, "Ninevah ໄດ້ກັບໃຈແລ້ວແລະເຈົ້າໄດ້ຕັດສິນຊ້າລົງ. . ປິດສະ ໜາ
 ນີ້ມີຄວາມ sense ຍາຍພຽງແຕ່ຖ້າອາເມລິກາກັບໃຈ, ແຕ່ເຂົາເຈົ້າບໍ່ກັບໃຈ,
 ສະນັ້ນເປັນຫຍັງເຈົ້າຈຶ່ງເລືອນການຕັດສິນຂອງເຈົ້າ?" ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຕອບວ່າ,
 "ເຈົ້າແນ່ໃຈບໍ່ວ່າບໍ່ມີການກັບໃຈ?" ຂ້ອຍເວົ້າວ່າ, "ແມ່ນແລ້ວ,
 ຂ້ອຍແນ່ນອນວ່າຂ້ອຍຈະໄດ້ຍິນກ່ຽວກັບເລື່ອງນີ້ຖ້າອາເມລິກາກັບໃຈ." ລາວເວົ້າວ່າ, " ເຈົ້າ ກ່າ
 ລັງພາດບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ ສໍາ ຄັນ. ຊອກຫາມັນ." ນັ້ນເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍມີຄວາມຫວັງ -
 ບາງທີຂ້ອຍອາດຈະພາດບາງສິ່ງບາງຢ່າງໄປ. ສະນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພິມເຂົ້າໄປໃນ Google
 ບາງສິ່ງເຊັ່ນວ່າອາເມລິກາກັບໃຈໃນເດືອນພຶດສະພາ 2013 ແລະພົບເວັບໄຊທີ່ເວົ້າກ່ຽວກັບໄລຍະເວລາ 3
 ວັນຂອງການອະທິຖານແລະການອົດອາຫານທີ່ເລີ່ມຕົ້ນໃນວັນທີ 30 ເມສາແລະແກ່ຍາວໄປຈົນເຖິງວັນທີ 2
 ພຶດສະພາ 2013. ໃນວັນທີ 24 ເມສາ 2013, ເປັນ 3- ການຖືສິນອົດເຂົ້າໃນມື້ໄດ້ຖືກເອີ້ນໂດຍຜູ້ ນໍາ

ຂອງໂບດທົ່ວໂລກແລະຢ່າງ ໜ້ອຍ 28 ປະເທດໄດ້ເຂົ້າຮ່ວມໃນການຖືສິນອົດເຂົ້ານີ້.
ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອຈາກທົ່ວທຸກມຸມໂລກໄດ້ຮ້ອງຫາອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນເວລາ 3
ມື້ນັ້ນເພື່ອຂໍໃຫ້ພຣະອົງມີຄວາມເມດຕາຕໍ່ອາເມລິກາ. ວັນທີ 30 ເມສາ
ເປັນວັນແຫ່ງການກັບໃຈຢູ່ອາເມລິກາແລະວັນທີ 2 ພຶດສະພາເປັນວັນອະທິຖານແຫ່ງຊາດໃນອາເມລິກາ.
ສຽງຮ້ອງໄປທົ່ວໂລກໄດ້ໄປຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປັນເວລາ 3
ມື້ເພື່ອຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າມີຄວາມເມດຕາຕໍ່ອາເມລິກາໃນຕອນທ້າຍຂອງໄລຍະການທົດລອງ 40 ວັນ. ຂ້ອຍ
ຮ້ອງໃຫ້. ຂ້ອຍຫົວ. ຂ້ອຍໄດ້ພົບເຫັນຊິນສ່ວນທີຂາດໄປ. ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ກ່າວວ່າ, "ຈີ
Esther."
ຂ້ອຍຄິດເຖິງວິທີທີ່ນາງເປັນເຈົ້າສາວບໍລິສຸດທີ່ຖືກເລືອກທີ່ເປັນຕົວແທນໃຫ້ກັບເຈົ້າສາວຂອງພຣະຄຣິດແ
ລະວິທີທີ່ນາງໄດ້ຂໍໃຫ້ປະຊາຊົນຂອງນາງຖືສິນອົດອາຫານເປັນເວລາ 3
ມື້ເພື່ອວ່າພວກເຂົາທັງaboutົດໃກ້ຈະຖືກຂ້າ.
ໃນມື້ທີສາມຂອງການຖືສິນອົດນາງໄດ້ສ່ຽງຊີວິດຂອງນາງແລະເຂົ້າຫາກະສັດເພື່ອພະຍາຍາມຊ່ວຍປະຊາຊົນ
ຂອງນາງໃຫ້ພົ້ນຈາກການທຳລາຍແລະໃນທີ່ສຸດ,
ຄຳຮ້ອງຂໍຂອງນາງໄດ້ຖືກອະນຸຍາດແລະປະຊາຊົນຂອງນາງໄດ້ຖືກໄວ້ຊີວິດ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນພາບລ່ວງ
ໜ້າ ຂອງເລື່ອງຂອງໂຢນາແລະຂອງເອສະເທີແລະຮູ້ວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊັກຊ້າການຕັດສິນຂອງພຣະອົງ.
ແລະຈາກນັ້ນຂ້ອຍໄດ້ເຫັນຢູ່ໃນມັດທາຍ 25 ແລະ ຄຳ ບູກົດ 10 ວ່າການຊັກຊ້ານີ້ແມ່ນພົບເຫັນຢູ່ໃນພຣະ
ຄຳ ພີ. ສະນັ້ນຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ກຳນົດວ່າເວລາການຊັກຊ້ານີ້ຈະສິ້ນສຸດລົງແນວໃດ.

ໃນບາງຈຸດໃນລະຫວ່າງໄລຍະເວລານີ້, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ມອບບົດສະ ໜາ ຂອງການຊັກຊ້າ 4
ປີທີ່ພົບເຫັນຢູ່ໃນຄຳອຸປະມາຂອງຕົນfiguraເດືອນ.
ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ແມ້ແຕ່ຫຼາຍປີຕໍ່ມາວ່າພະເຍລຊຸໂຊໃຫ້ເຫັນຄຳອຸປະມາຂອງຕົນfiguraເດືອນໃນມັດທາຍ 24,
ເຊິ່ງເປັນບົດທັງaboutົດກ່ຽວກັບການລຸກຂຶ້ນແລະການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງ.
ຂ້າພະເຈົ້າເກັບຮູ້ກ່ຽວກັບການວຽງຊິນນີ້ໃສ່ບ່ອນທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງແລະສືບຕໍ່ຊື່ໃຫ້ເຫັນວ່າປີ 2016
ເປັນເຫດການທີ່ຈະມາເຖິງຄັ້ງທີສອງ. ຂ້ອຍມີບາງຄົນຂຽນເພື່ອຖາມວ່າເຄື່ອງofາຍຂອງມັດທາຍ 24
ຢູ່ໃສໃນປີ 2016 -
ພຣະເຍລຊຸໂຊໃຫ້ສັນຍານຳຢ່າງຈະແຈ້ງແກ່ພວກເຮົາວ່າມັນຈະເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງເຫດການການສະເດັດມາ
ຄັ້ງທີສອງ, ນັ້ນຄືດວງຕາເວັນຈະມືດໄປ, ດວງເດືອນຈະບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງ.
ແລະດວງດາວຈະຕົກຈາກທ້ອງຟ້າ. ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດຊອກຫາບ້າຍນັ້ນໄດ້ຢູ່ທຸກບ່ອນໃກ້ກັບ Hanukkah
ຂອງປີ 2016 ແລະຂ້ອຍຮູ້ສຶກສັບສົນ. ຊິນສ່ວນທັງpointedົດຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງປີ 2016
ເປັນການສິ້ນສຸດຂອງທີ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດແລະການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດ.
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຽງແຕ່ຊັກຊ້າການຕັດສິນຂອງພຣະອົງດັ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກ່າວວ່າພຣະອົງຈະເຮັດໃນມັດທາ
ຍ 25 ແລະໃນພຣະນິມິດບົດທີ 10
ແລະເຮັດໃຫ້ວັນແຫ່ງຄວາມຍາກລ່າບາກຫຼຸດລົງດັ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ກ່າວໄວ້ໃນມັດທາຍ 24.
ສະນັ້ນເປັນຫຍັງສັນຍາລັກນັ້ນບໍ່ພົບເຫັນໃນລະຫວ່າງ Hanukkah ໃນປີ 2016?
ມັນເປັນຊິນດຽວທີ່ຂ້ອຍບໍ່ສາມາດຄິດອອກໄດ້.

ເມື່ອ Hanukkah ຂອງປີ 2016 ມາແລະໄປ, ຂ້ອຍຄິດວ່າມັນoverົດໄປແລ້ວ. ແນ່ນອນ,
ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນທີ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດແລະເຫດການທັງtheseົດເຫຼົ່ານີ້ທີ່ເກີດຂຶ້ນລະຫວ່າງປີ
2009 ແລະ 2013 ຈະຕ້ອງເປັນພຽງພາບພົດຂອງສິ່ງທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນໃນອະນາຄົດ.
ແຕ່ບາງຢ່າງຂ້ອຍຮູ້ວ່າສິ່ງນັ້ນບໍ່ຖືກຕ້ອງແລະຂ້ອຍຮູ້ວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ສະແດງໃຫ້ຂ້ອຍເຫັນສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ແ
ລະຂ້ອຍຍັງຕ້ອງຂາດບາງສິ່ງບາງຢ່າງ. ມັນແມ່ນເດືອນມັງກອນຂອງປີ 2017
ໃນທີ່ສຸດຂ້ອຍໄດ້ເອົາຊິນສ່ວນບົດສະ ໜາ ຂອງຄຳອຸປະມາເລື່ອງຕົນfiguraເດືອນໃສ່ໃນຈຸດທີ່ຖືກຕ້ອງ.
ມັນບໍ່ເຄີຍເກີດຂຶ້ນກັບຂ້ອຍວ່າພະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈະຢຸດເຊົາການທີ 70
ຂອງດານີເອນຢູ່ໃນຈຸດໃນເວລາກາງເວລາແລະໃຫ້ການເລືອນເວລາ 4

ປິເພດເບິ່ງວ່າອາເມຣິກາຈະເກີດຜົນຫຼືບໍ່.

ປີທີສິ້ນເປັນປີການເລືອກຕັ້ງແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ໂອກາດແກ່ອາເມຣິກາອີກຄັ້ງນຶ່ງເພື່ອເລືອກຜູ້ນຳຜູ້ທີ່ຈະພະຍາຍາມເຮັດໃຫ້ປະເທດຊາດກັບຄືນສູ່ສິນທຳແລະມາດຕະຖານຂອງຄຳພີ.

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຢຸດເຊົາທີ 70 ຂອງດານຽນ ອາທິດໃນວັນທີ 7 ຂອງເຂົ້າຈີບໍ່ມີເຊື້ອໃນປີ 2013

ໃນວັນຊາດຂອງການອະທິຖານຢູ່ໃນອາເມຣິກາ, ໃນມື້ທີສາມຂອງການຖືສິນອົດເຂົ້າ 3

ມື້ຂອງເຈົ້າສາວຂອງພຣະຄຣິດທົ່ວໂລກບ່ອນທີ່ເຂົາເຈົ້າຮ້ອງຫາພຣະອົງ ມີຄວາມເມດຕາຕໍ່ອາເມຣິກາ, ແລະຈາກນັ້ນລາວໄດ້ເລີມມັນຄືນໃໝ່ໃນວັນທີ 7 ຂອງເຂົ້າຈີບໍ່ມີເຊື້ອໃນປີ 2017, ໃນລະຫວ່າງປີຂອງວັນ Jubilee. ຂ້ອຍຕື່ນເຕັ້ນຫຼາຍເມື່ອສູດທ້າຍຂ້ອຍເອົາຊິນສ່ວນບິດສະ ໜາ ມື້ທີ່ມັນເປັນຂອງ.

ແຕ່ຂ້ອຍຈະແນ່ໃຈໄດ້ແນວໃດ? ຂ້ອຍຮູ້ວ່າມີຊິນສ່ວນອັນດຽວທີ່ຂາດໄປໃນປີ 2016 -

ສັນຍານຂອງດວງຕາເວັນ ກຳ ລັງມືດ, ດວງເດືອນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກຈາກທ້ອງຟ້າ.

ຂ້ອຍເບິ່ງແລະແນ່ນອນພໍແລ້ວວ່າມີສຸລິຍະຄຸດທັງໝົດໃນວັນທີສອງຂອງ Hanukkah ໃນປີ 2020.

ຂ້ອຍຮູ້ວ່າການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຈະເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງ Hanukkah ໃນຕອນທ້າຍຂອງການນັບ 1335

ມື້ແລະພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວທັນທີຫຼັງຈາກຄວາມທຸກຍາກລ່າບາກຄັ້ງໃຫຍ່ໄດ້ສິ້ນສຸດລົງ. , 3

ອາການເຫຼົ້າມື້ຈະເກີດຂຶ້ນ. ສະນັ້ນ, ຂ້ອຍມີ ໜຶ່ງ ໃນ 3 ສັນຍານໃນວັນທີ່ຖືກຕ້ອງ. ແຕ່ບໍ່ມີຈັບທະຄາດ,

ດັ່ງນັ້ນຂ້ອຍຈຶ່ງທຸ້ຍໃຈ.

ຂ້ອຍໄດ້ເຂົ້າອອກໃນຄືນນັ້ນແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຂໍໃຫ້ຂ້ອຍຄິດເຖິງບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ສາມາດເຮັດໃຫ້ດວງຈັນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງຂອງມັນນອກຈາກການເກີດລູກພະຈັນ. ມັນໃຊ້ເວລາຂ້ອຍບິດ ໜຶ່ງ,

ແຕ່ຂ້ອຍຮູ້ວ່າເດືອນລະເຫຼືອດວງເດືອນບໍ່ມີແສງ. ສິ່ງ ທ່າ

ອິດທີ່ຂ້ອຍເຮັດໃນຕອນເຊົ້າມື້ຕໍ່ມາເມື່ອຂ້ອຍຕື່ນນອນແມ່ນກວດເບິ່ງໃນ google ເພື່ອເບິ່ງວ່າວັນທີ 14

ເດືອນທັນວາປີ 2020, ເປັນມື້ທີ່ດວງຈັນຈະບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງ, ແລະເດົາວ່າແມ່ນຫຍັງ? ມັນແມ່ນ!

ຂ້ອຍຮູ້ສຶກຕື່ນເຕັ້ນຫຼາຍຂຶ້ນ!

ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ເລີຍວ່າດວງດາວທີ່ຕົກລົງມາຈາກທ້ອງຟ້າmeantາຍຄວາມວ່າແນວໃດ,

ດັ່ງນັ້ນຂ້ອຍຄິດວ່າບາງທີມັນພຽງແຕ່ringາຍເຖິງການບຸກລຸກຂອງຄົນຕ່າງດ້າວຫຼືພວກເຮົາທຸກຄົນກັບຄືນມາຜ່ອມກັບພຣະຄຣິດເທິງໂລກໃນວັນທີ 13 ເດືອນທັນວາ.

ຈາກນັ້ນມີບາງຄົນຂຽນຈົດາຍຫາຂ້ອຍແລະບອກຂ້ອຍວ່າshowerົນດາວຕົກ Geminid ສູງສຸດໃນວັນທີ

13 ແລະ 14 ເດືອນທັນວາຂອງທຸກ every ປີແລະຂ້ອຍໄດ້ກວດເບິ່ງແລະແນ່ໃຈວ່າພຽງພໍ,

ມັນເປັນຄວາມຈິງ.

ພວກເຮົາມີເຄື່ອງທີ່ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາວ່າຈະເກີດຂຶ້ນໃນການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດເທິງແຜ່ນດິນໂລກ - ດວງອາທິດຈະມືດໄປ, ດວງເດືອນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກຈາກທ້ອງຟ້າ.

ສະນັ້ນ, ຂ້ອຍສາມາດເຫັນໄດ້ວ່າທີ 70 ຂອງດານຽນໄດ້ ອາທິດສິ້ນສຸດລົງໃນປີ 2020.

ແຕ່ວ່າການບຸກຖາກໄມ້ ທ່າ ອິດຈະເກີດຂຶ້ນເມື່ອໃດ?

ໃນມັດທາຍ 24, ບົດທີ່ພະເຢຊູເວົ້າກັບພວກເຮົາກ່ຽວກັບເຫຼດການສຸດທ້າຍ,

ພຣະອົງໄດ້ເຕືອນພວກເຮົາໃຫ້ຮຽນຮູ້ຄຳອຸປະມາຂອງຕົນເດືອນເທດ. ຄຳ

ອຸປະມາເລື່ອງຕົນfigາກເດືອນແມ່ນຫຍັງ? ມັນເປັນເລື່ອງງ່າຍ simple

ທີ່ພະເຢຊູເວົ້າກ່ຽວກັບຕົນfigາກເດືອນເທດທີ່ໃຫ້ເວລາ 3 ປີເພື່ອໃຫ້ເກີດfruitາກ. ເຈົ້າຂອງມາພາຍຫຼັງ 3

ປີຊອກຫາ,າກໄມ້, ແຕ່ບໍ່ເພີ່ມອັນໃດແລະຕ້ອງການໃຫ້ສາວສວນຕັດມັນລົງ.

ແຕ່ວ່າຄົນສວນຂໍໃຫ້ມີປີສຸດທ້າຍ ໜຶ່ງ ປີເພື່ອດູແລຕົນໄມ້ກ່ອນທີ່ຈະຕັດມັນລົງແລະເຈົ້າຂອງຕົກລົງ.

ສະນັ້ນ, ຕົນໄມ້ແມ່ນໄດ້ໃຫ້ເວລາທັງ4ົດ 4 ປີເພື່ອໃຫ້ເກີດfruitາກ.

ຕົນໄມ້ໃນຄຳອຸປະມານີ້ເປັນຕົນໄມ້ຕົນດຽວກັນທີ່ພວກເຮົາພົບເຫັນຢູ່ໃນດານຽນ 4,

ເຊິ່ງເປັນຄວາມgivenັນທີ່ໄດ້ໃຫ້ກັບ Nebudchanezzar ກ່ຽວກັບຕົນໄມ້ທີ່ກຳລັງຈະຖືກຕັດລົງ.

ຕົນໄມ້ນີ້ໃຫຍ່ຫຼາຍແລະສວຍງາມແລະລ້ຽງໂລກ. ຕົນໄມ້ນີ້ແມ່ນອາເມລິກາ. ອານສາວະລີແຫ່ງຊາດ ທ່າ

ອິດຂອງພວກເຮົາເອີ້ນວ່າຫໍພະຍາມານແລະມັນຄ້າຍຄືກັບ ລ່າ ຕົນໄມ້ໃຫຍ່ທີ່ໄດ້ຖືກຕັດລົງ.

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ປະປ່ອຍເຄື່ອງtheseາຍທັງtheseົດນີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເພື່ອພວກເຮົາຈະຮູ້ຄຳອຸປະມາແມ່ນເວ
ວົກກ່ຽວກັບອາເມລິກາ, ອິດສະຣາເອນໃຜ່ໃນຍຸກສຸດທ້າຍ, ປະເທດຊາດທີ່ລ້ຽງໂລກ,
ບໍ່ພຽງແຕ່ທາງຮ່າງກາຍ, ແຕ່ທາງວິນຍານ. ອາເມລິກາ, ປະເທດຊາດອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ໄດ້ຫັນ ຫນ
ຈາກພຣະເຈົ້າ, ພະລາຊິນີໂອ້ອວດຂອງການເປີດເຜີຍ 18, ຜູ້ທີ່ໃນມືດຽວ,
ໄພພິບັດຂອງນາງຈະເອົາລະນະນາງ. ນີ້ແມ່ນເວົ້າກ່ຽວກັບວັນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ,
ເປັນມື້ສຸດທ້າຍຂອງດານີເອນທີ 70 week. ມັນຢູ່ໃນລະຫວ່າງວັນເວລານີ້, ເຊິ່ງເປັນປີທີ່ຍາວນານ,
ວ່ານາງຄວນຈະຖືກຕັດລົງແລະຖືກ ທຳ ລາຍ, ບໍ່ໃຫ້ລຸກຂຶ້ນອີກ.

ສະນັ້ນ, ຍ້ອນກັບໄປຫາຄຳອຸປະມາ, ເປັນຫຍັງຕົນໄມ້ຈຶ່ງໃຫ້ປີທີ່ສິ່ງເພື່ອໃຫ້ເກີດ? ດີ, ປີທີ່ສິ່ງຈະມາຈາກທີ
7 ມື້ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອແປ້ງໃນປີ 2016 ຫວ່ານທີ 7 ປີຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອແປ້ງໃນປີ 2017.
ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງປີນີ້ຢູ່ໃນອາເມລິກາ, ຈາກລະດູໃບໄມ້ບົ່ງຂອງປີ 2016 ເຖິງລະດູໃບໄມ້ບົ່ງຂອງປີ
2017? ມັນເປັນປີເລືອກຕັ້ງຢູ່ໃນອາເມລິກາ. ເປັນເວລາ 8 ປີ,
ອາເມລິກາໄດ້ເລືອກເອົາປະທານາທິບໍດີຜູ້ທີ່ໄດ້ເປັນຕົວແທນແລະເປັນຕົວແທນຂອງທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ຕໍ່ຕ້າ
ນພຣະຄຳພີແລະຕໍ່ຕ້ານຄຣິສຕຽນ. ອາເມລິກາຈະສືບຕໍ່ໄປຕາມເສັ້ນທາງນີ້,
ຫຼືປະເທດຊາດຈະເຮັດໃຫ້ຜູ້ຊາຍມີອຳນາດຜູ້ທີ່ຢືນຢູ່ຕໍ່ກັບຫຼັກການຄຣິສຕຽນແລະຄຳພີໄບເບິນບໍ່?
ອາເມລິກາເລືອກທີ່ຖືກຕ້ອງແລະຕົ້ນfiguratເດືອເລີມເກີດfruitາກອີກຄັ້ງ. ການນັບ 1260 ແລະ 1335
ວັນຂອງດານີເອນແລະການເປີດເຜີຍເລີມຄືນໃໝ່ໃນວັນທີ 7 ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອໃນປີ 2017
ແລະສິ້ນສຸດລົງໃນວັນລຶບລ້າງຄວາມຜິດບາບໃນປີ 2020 ແລະການເລີມຕົ້ນຂອງ Hanukkah ໃນປີ 2020.

ດັ່ງນັ້ນ, ຖ້າເປັນຄວາມຈິງ, ເປັນຫຍັງຈຶ່ງເຮັດອັນທຳອິດ ເຫດການ Rapture ບໍ່ໄດ້ຈັດຂຶ້ນໃນວັນທີ 7
ຂອງເຂົາຈິ Unleavened ໃນປີ 2017? ຜູ້ຍິງຂອງການເປີດເຜີຍ 12, ຫຼືເຈົ້າສາວຂອງພຣະຄຣິດ,
ຈະຖືກນຳໄປຫາສະຖານທີ່ກະກຽມສຳລັບນາງໂດຍພຣະເຈົ້າເປັນເວລາ 1260 ວັນທີ່ບໍ່ສາມາດເຂົ້າເຖິງໄດ້.
ນີ້ແມ່ນບ່ອນທີ່ພວກເຮົາເລີມກິນຊິນສ່ວນປິດສະ ໜາ ຫຼາຍຂຶ້ນແລະວາງມັນໃສ່ບ່ອນເກົ່າ.
ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາວ່າເວັນເສຍແຕ່ວ່າວັນເວລາຈະສິ້ນລົງ, ບໍ່ມີເນື້ອ ໜັງ ໃດຈະລອດຊີວິດຈາກສິ່ງທີ່
ກຳ ລັງຈະມາເຖິງ. ພຣະອົງໄດ້ບອກພວກເຮົາຢູ່ໃນມັດທາຍ 25 ແລະການເປີດເຜີຍ 10
ວ່າການມາຂອງເຈົ້າບ່າວຈະຊັກຊ້າ. ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນແລ້ວວ່າມີການຊັກຊ້າ 4 ປີ,
ແຕ່ການຊັກຊ້ານັ້ນບໍ່ໄດ້ກ່ຽວຂ້ອງກັບການເຮັດໃຫ້ວັນເວລາສິ້ນລົງ. ການຊັກຊ້າຄັ້ງທີສອງໄດ້ເລີມຂຶ້ນໃນປີ
7 ມື້ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອໃນປີ 2017 ແລະມີສ່ວນກ່ຽວຂ້ອງກັບການເຮັດໃຫ້ວັນຂອງຄວາມທຸກຍາກ ລ່າ
ບາກໃຫຍ່ ສ່າ ລັບໄພ່ພົນທີ່ເຫຼືອຢູ່ເບື້ອງຫຼັງ.
ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາວ່າມັນແມ່ນເພື່ອປະໂຫຍດຂອງຜູ້ທີ່ຖືກເລືອກໄວ້ວ່າວັນເວລາຈະສິ້ນລົງ.
ມັນແມ່ນສ່າລັບໄພ່ພົນທີ່ຢູ່ເບື້ອງຫຼັງຂອງພຣະອົງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດໃຫ້ວັນເວລາດັ່ງກ່າວສິ້ນລົງ,
ເພື່ອວ່າບາງຄົນຈະລອດຊີວິດຈາກມື້ທີ່ຂີ້ຮ້າຍຊ້າງ ໜ້າ.
ພວກເຮົາຮູ້ວ່າຫົວໃຈຂອງລາວແມ່ນສ່າລັບຜູ້ທີ່ສູນເສຍໄປແລະພຣະອົງຈະປະໄວ້ 99
ໂຕເພື່ອອອກຫາແກະໂຕດຽວທີ່ເສຍໄປ. ລາວກຳລັງຍັບຍັ້ງກຳລັງແຕ່ງຄວາມມືດໃຫ້ດົນເທົ່າທີ່ຈະເປັນໄປໄດ້,
ເພື່ອວ່າຈະມີຄົນເຂົ້າມາໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງຫຼາຍຂຶ້ນແລະຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ຮັບຜົນທຳອິດໃນການປຸກwillາກໄມ້
ທຳອິດຈະບໍ່ມີຄວາມທຸກທໍລະມານແລະຄວາມຍາກລ່າບາກມາຫຼາຍປີແລະທຸກຄົນຈະຖືກຂ້າເພາະບໍ່ໄດ້ກິນ.
ເຄື່ອງາຍຂອງສັດເດຍລະສານ.

ສະນັ້ນກັບຄືນໄປຫາຄຳຖາມ ... ເປັນຫຍັງເຫດການທີ່ມີການຈັບກຸມຄັ້ງທຳອິດຈຶ່ງບໍ່ເກີດຂຶ້ນໃນວັນທີ 7
ຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊືອແປ້ງໃນປີ 2017? ໃນຄຳອຸປະມາຂອງຕົນເດືອເທດ,
ການຕັດຕົ້ນໄມ້ແມ່ນຂຶ້ນກັບວ່າມີການເພີ່ມfruitາກຢູ່ໃນຕົ້ນໄມ້ຫຼືບໍ່.
ພະເຢຊູມາອອກຫາຫມາກຢູ່ເທິງຕົ້ນເດືອເທດໃນວັນທີ 11 ເດືອນນິຊານ.
ການພິພາກສາແມ່ນໄດ້ເລີມຂຶ້ນແລ້ວໃນວັນທີ 21 ເດືອນນິຊານ.
ມື້ອັນໃດທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງໄລຍະເວລາ 10 ວັນນັ້ນທີ່ຈະເຮັດໃຫ້ການຕັດສິນຂອງພຣະເຈົ້າຊັກຊ້າອີກຄັ້ງ

ໜຶ່ງ ແລະ ເລີ່ມ ເຮັດໃຫ້ວັນເວລາທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວສັ່ນ? ນັ້ນສັ່ນລົງບໍ່?
 ໃນມື້ທີສາມຂອງເຂົາຈິບໍ່ມີເຊື້ອແບັງ, ຫຼືງານລ້ຽງFirstາກໄມ້ ທ່າ ອິດໃນປີ 2017, ປະທານາທິບໍດີ Trump
 ໄດ້ລົງນາມໃນຮ່າງກົດໝາຍທີ່ຈະຫຼີກລ່ຽງການເປັນພໍ່ແມ່ທີ່ວາງແຜນໄວ້. ນີ້ເປັນເທື່ອ ທ່າ
 ອິດທີ່ປະທານາທິບໍດີສະຫະລັດຄົນໃດໄດ້ເຮັດອັນໃດອັນ ໜຶ່ງ
 ເພື່ອພະຍາຍາມຢຸດການເອົາລູກອອກນັບຕັ້ງແຕ່ມັນຖືກຕ້ອງຕາມກົດໝາຍໃນປີ 1973. ພວກເຮົາເຫັນຊັ່ນ
 ແລ້ວຊັ່ນ ອີກຢູ່ໃນພຣະ ຄໍາ
 ພິເດີມບ່ອນທີ່ມີການກ່າວເຖິງວ່າກະສັດໄດ້ເຮັດຄວາມຊົ່ວໃນສາຍຕາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.
 ຫຼືກະສັດໄດ້ເຮັດສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງໃນສາຍຕາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.
 ມັນມີຄວາມສໍາຄັນຫຼາຍຕໍ່ກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າວ່າການນໍາພາຂອງປະເທດໃດ ໜຶ່ງ
 ເຮັດແນວໃດແລະພຣະອົງໃຫ້ພອນຫຼືກົດກັນການອວຍພອນໂດຍອີງໃສ່ວ່າຜູ້ນໍາເຮັດສິ່ງທີ່ຊົ່ວຫຼືສິ່ງທີ່ຖືກຕ້ອງ.
 ສິ່ງທີ່ປະທານາທິບໍດີ Trump
 ແລະຜູ້ນໍາຂອງອາເມລິກາໄດ້ເຮັດໃນລະຫວ່າງການລ້ຽງເຂົ້າຈິບໍ່ມີເຊື້ອແລະໃນລະຫວ່າງການສະເຫຼີມສະຫຼອງ
 Hanukkah ໃນປີ 2017,
 ໄດ້ໄວ້ຊີວິດປະເທດຊາດແລະທົ່ວໂລກຈາກການຕັດສິນຂອງພະເຈົ້າແລະຊ່ວຍເຮັດໃຫ້ວັນເວລາແຫ່ງຄວາມ
 ຍາກລ່າບາກຫຼຸດລົງ. 11 ໃນເວລາທີ່ທ່ານໂອບາມາໄດ້ຍືນຢູ່ໃນສະຖານທີ່ສັກສິດໃນວັນທີຂອງເມສາ,
 ບໍ່ໄດ້ນະມັດພຣະເຢຊູຫຼືຖ່ອມຕົວຕໍ່ພຣະຜູ້ສ້າງຂອງເຂົາ,
 ກົດຫມາຍວ່າດ້ວຍນິເວດເປັນທີ່ຫນ້າກຽດຊັ່ນຊ້າຍໃຫ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ພຣະເຈົ້າຈະ ນໍາ
 ເອົາການຕັດສິນອັນໃຫຍ່ຫຼວງມາສູ່ອາເມລິກາເນືອງຈາກການກະ ທໍາ ນີ້, ແລະການກະ ທໍາ ອື່ນ many
 ອີກອັນ ນໍາ ໄປສູ່ການບໍລິຫານຂອງທ່ານໂອບາມາ.
 ແຕ່ຄໍາອະທິຖານຂອງປະຊາຊົນຂອງພະເຈົ້າຢູ່ໃນທົ່ວໂລກໄດ້ຍັບຢັ້ງການຕັດສິນຂອງພະອົງໃນເວລານັ້ນແລະ
 ການກະທໍາຂອງຜູ້ນໍາຄົນໃຕ້ຂອງອາເມລິກາໄດ້ຍັບຢັ້ງຄໍາຕັດສິນຂອງພະອົງອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ ໃນປີ 2017.
 ແຕ່ພະອົງສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນໃນຄໍາເວົ້າຂອງພະອົງຢ່າງແນ່ນອນວ່າຈະມີການກັກຂັງຄໍາຕັດສິນນີ້ໄວ້
 ຈັກມື. ຈາກການຊັກຊ້າ ທ່າ ອິດຈົນຮອດການຊັກຊ້າສຸດທ້າຍ.
 ເລືອງທັງເຮັດຖືກເປີດເຜີຍຢູ່ໃນພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງແລະປະຈຸບັນນີ້ບໍ່ໄດ້ຖືກປິດລັບ, ຄືກັບທີ່ດານີເອນ
 12: 4 ໄດ້ບອກພວກເຮົາວ່າມັນຈະເປັນໃນຍຸກສຸດທ້າຍ.

ຖ້າເຈົ້າອ່ານປຶ້ມປິດສະ ໜາ Rapture ຫຼືເບິ່ງປຶ້ມປິດສະ ໜາ Rapture
 ຢູ່ໃນວິດີໂອຫຼືແມ່ກະທັ້ງບົດສະຫຼຸບຂອງປຶ້ມ,
 ຂ້ອຍຈະໄປລາຍລະອຽດກ່ຽວກັບການຊັກຊ້າຕໍ່ໄປທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງ Hanukkah ຂອງປີ 2017.
 ມັນກ່ຽວຂ້ອງກັບຈຸດຍືນທິອາເມລິກາກ່ຽວຂ້ອງກັບເຮຣູຊາລັມເປັນ ນະຄອນຫຼວງຂອງອິດສະຣາເອນ.
 ມັນແມ່ນການຊັກຊ້າເທື່ອທີສາມແລະວັນເວລາແຫ່ງຄວາມຍາກລ່າບາກຄັ້ງໃຫຍ່ຢັ້ງສືບຕໍ່ສິ່ງ.
 ການຊັກຊ້ານີ້ໄດ້ສິ້ນສຸດລົງໃນລະຫວ່າງ Hanukkah 2019, ເມື່ອວັນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ເລີ່ມຕົ້ນ,
 ຫຼືການເລີ່ມຕົ້ນຂອງມື້ສຸດທ້າຍຂອງທີ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດ. ການຊັກຊ້າຄັ້ງທີສີ່ໄດ້ເລີ່ມຂຶ້ນໃນລະຫວ່າງ
 Hanukkah ຂອງປີ 2019. ທີ 7 ມື້ຂອງທີ 70 ຂອງ Daniel ອາທິດແມ່ນຈາກ Hanukkah 2019 ໄປ
 Hanukkah 2020.
 ທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງຊີ້ໃຫ້ເຫັນວ່າປຶ້ມເປັນການເລີ່ມຕົ້ນການຕັດສິນຂອງພະເຈົ້າຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ,
 ເປັນມື້ສຸດທ້າຍຂອງທີ 70 ຂອງ Daniel ອາທິດ. ເມື່ອບໍ່ມີຫຍັງເກີດຂຶ້ນ,
 ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າບອກຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ຊອກຫາສັນຍານຂອງດວງອາທິດກໍາລັງມືດ,
 ດວງຈັນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກລົງມາຈາກທ້ອງຟ້າໃນເດືອນທັນວາ 2021 ໃນຊ່ວງ Hanukkah.
 ແມ່ນອນພໍ່ແລ້ວ, ມັນຢູ່ທີ່ນັ້ນ. ພວກເຮົາມີສຸລິຍະຄູດທັງໝົດໃນວັນທີ 4 ເດືອນທັນວາ, ເດືອນໃນ new
 (ເມື່ອມັນບໍ່ໃຫ້ແສງ) ໃນວັນທີ 4 ເດືອນທັນວາແລະມີທ່າອູ້ດຂອງ shower ັນດາວຕົກ Geminid ໃນວັນທີ 4
 ທັນວາ, ເຊິ່ງຕົວຈິງແລ້ວແມ່ນມີຄວາມສໍາຄັນຫຼາຍກວ່າມື້ທີ່ມັນສູງສຸດຕັ້ງແຕ່ ມື້ກ່ອນ (ວັນທີ 3 ທັນວາ),
 ດວງດາວບໍ່ຕົກ. ວັນທີ 4 ທັນວາ 2021, ເປັນທີ 6 ມື້ຂອງ Hanukkah.
 ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ສະແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນແລ້ວວ່າທີ 7 ວັນຂອງ Hanukkah

ຈະເປັນການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດຕໍ່ແຜ່ນດິນໂລກ, ດັ່ງທີ່ໄດ້ບອກລ່ວງໜ້າ ໂດຍການສວມມົງກູດຂອງພະລາຊິນີ Esther ໃນວັນນັ້ນ. ສະນັ້ນ, ອັນນີ້ຍັງພໍດີກັບການປິດສະໜາ, ໂດຍທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ເຕົ້າໂຮມຜູ້ທີ່ພຣະອົງໄດ້ເລືອກໄວ້ຈາກບາຍສະຫວັນໃນວັນທີ 6 ຂອງ Hanukkah ເພື່ອກັບຄືນມາສູ່ໂລກໃນວັນທີ 7 ຂອງ Hanukkah. ແຕ່ວິທີທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສາມາດເລີ່ມມີອິນຸເຂົ້າໄປໃນທີ 70 ຂອງດານີເອນໄດ້ ອາທິດແລະເປັນຫຍັງພຣະອົງຈຶ່ງເຮັດແນວນີ້?

ຈາກນັ້ນລາວໄດ້ເຕືອນຂ້ອຍກ່ຽວກັບວິທີເລີ່ມທີ 8 ວັນເຂົ້າໄປໃນງານລ້ຽງຂອງ Tabernacles ແລະວິທີທີ່ການລ້ຽງເຂົ້າຈີ່ບໍ່ມີເຊືອແບ້ງແລະ Tabernacles ເຮັດໃຫ້ມີການສະທ້ອນຕໍ່ກັນ, ຍົກເວັ້ນໃນ Tabernacles ທີ 7 ຂອງ ມື້ວັນຊະບາໂຕຖືກຍູ້ກັບມາເປັນທີ 8 ມື້. ພຣະອົງໄດ້ເຕືອນຂ້າພະເຈົ້າວ່າພຣະອົງໄດ້ພັກຜ່ອນໃນມື້ທີ່ເຈັດຂອງການລ້ຽງ, ບອກລ່ວງໜ້າ ວ່າພຣະອົງຈະພັກຜ່ອນແນວໃດໃນວັນທີ 7 . ແລະຂ້ອຍເລີ່ມເຂົ້າໃຈວ່າພະເຈົ້າບໍ່ສາມາດເອົາຄຳຕັດສິນຂອງລາວໃນປີ 2020, ເພາະວ່າປະທານາທິບໍດີ Trump ຍັງຢູ່ໃນຕໍາ ແໜ່ງ ແລະປະຕິບັດເປັນເຄື່ອງຈັກກັດການຕັດສິນຂອງພະເຈົ້າຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂລກ. ລາວຕ້ອງຖືກໂຍກຍ້າຍອອກກ່ອນການຕັດສິນຂອງພະເຈົ້າຈະສາມາດເລີ່ມຂຶ້ນໃນປີ 2021. ນີ້ແມ່ນເຫດຜົນທີ່ຄຳພີກ່າວເຖິງ“ ສຽງແກສຸດທ້າຍ”. ມັນເປັນຂໍ້ຄິດອີກອັນ ໜຶ່ງ ທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ປະໄວ້ໃຫ້ພວກເຮົາວ່າຫຼັງຈາກທ່ານ Trump ລາອອກຈາກ ຕໍາ ແໜ່ງ, ການພິພາກສາຂອງພຣະເຈົ້າສາມາດເລີ່ມຕົ້ນໄດ້.

ສະນັ້ນ, ພວກເຮົາຢູ່ທີ່ນີ້ໃນປີ 2021, ເປັນທີ 8 ມື້ຂອງທີ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດ. ວັນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ພຣະອົງໄດ້ສືບຕໍ່ຊັກຊ້າການຕັດສິນຂອງພຣະອົງແລະເຮັດໃຫ້ວັນເວລາສັ້ນລົງເພື່ອເຫັນແກ່ການເລືອກຕັ້ງ ຂອງພຣະອົງ. ສ່ຽງລັບພວກເຈົ້າທີ່ສົງໄສວ່າພະອົງສາມາດຊັກຊ້າໄດ້ແນວໃດເມື່ອມີເວລາກຳນົດ, ຂ້ອຍຈະເວົ້າອັນນີ້ - ມີເວລາທີ່ກຳນົດໄວ້ແລ້ວແລະມັນໄດ້ຖືກກຳນົດໄວ້ແລະໄດ້ກຳນົດໄວ້ຈາກຊົ່ວນິລັນດອນ. ພະເຈົ້າບໍ່ປ່ຽນແຜນການ. ການຊັກຊ້າເປັນພຽງບາງສິ່ງບາງຢ່າງທີ່ພຣະອົງເອົາເຂົ້າໄປໃນປິດສະໜາ ເວລາສຸດທ້າຍຂອງພຣະອົງເພື່ອສະແດງໃຫ້ໂລກເຫັນວ່າພຣະອົງມີຄວາມເມດຕາ, ມີເມດຕາແລະອິດທິພົນນານຕໍ່ໂລກແນວໃດ. ມີເວລາຫຼາຍເທື່ອທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສາມາດນຳການພິພາກສາຂອງພຣະອົງທີ່ຈະສູ່າເລັດຕາມພຣະຄຳພີ, ແຕ່ພຣະອົງໄດ້ສືບຕໍ່ຊັກຊ້າເພື່ອໃຫ້ມີຄົນເຂົ້າມາໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງຫຼາຍຂຶ້ນແລະເຮັດໃຫ້ວັນແຫ່ງຄວາມທຸກຍາກລ່າຍກວ່າການນັ້ນສັນທິສຸດທ້າຍທີ່ເປັນໄປໄດ້ຕາມຄຳພີ. . ລາວເປັນພໍ່ຮັກ, ບໍ່ແມ່ນພໍ່ໃຈຮ້າຍ. ພຣະອົງຄຽດແຄ້ນຕໍ່ບາບ, ແຕ່ຮັກຕໍ່ທຸກສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ສ້າງ, ບໍ່ຢາກໃຫ້ຜູ້ໃດຈິບຫາຍແຕ່ຈະມີຊີວິດນິລັນດອນໂດຍຜ່ານພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ.

ດຽວນີ້ພວກເຮົາຕົກລົງໄປບໍ່ເທົ່າໃດເດືອນກ່ອນທີ່ການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດມາສູ່ໂລກໃນວັນ ທີ 5 ເດືອນທັນວາ 2021, ຍັງເຫຼືອເວລາ ໜ້ອຍ ໜຶ່ງ. ພວກເຮົາສາມາດເຫັນໄດ້ໃນພະນິມິດບົດທີ 14 ວ່າມີ 2 ເຫດການເກັບກ່ຽວ. ເຄື່ອງ ທຳ ອິດກ່ຽວຂ້ອງກັບfirstາກໄມ້ ທຳ ອິດທີ່ຖືກຖວາຍຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະ ໜ່ວຍ ທີ່ສອງແມ່ນກ່ຽວພັນກັບການເກັບgrາກອະງຸ່ນ, ເຊິ່ງຈະຊີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນເຖິງການສະເຫຼີມສະຫຼອງຂອງ Tabernacles ຫຼື Hanukkah (ງານບຸນ Tabernacles ຄັ້ງທີສອງ). ເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນ 2 ເຫດການວິບາກທຳອິດຂອງການເປີດເຜີຍ. ຂ້ອຍເຊື່ອວ່າວັນທີ່ເປັນໄປໄດ້ທີ່ສຸດສຳລັບເຫດການທີ່ຖືກຍົກຂຶ້ນເປັນຄັ້ງທຳອິດແມ່ນວັນທີ 24 ເດືອນຕຸລາປີ 2021, ແລະການປຸກລະດົມຄັ້ງທີສອງໃນວັນທີ 28/29, 2021, ໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນຂອງ Hanukkah. ກະລຸນາອ່ານປຶ້ມຂອງຂ້ອຍເພື່ອເຂົ້າໃຈວ່າເປັນຫຍັງຂ້ອຍເຊື່ອວ່າພຣະຄຳພີຊີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນວັນທີ 2 ເຫຼັ້ມນີ້.

ພຣະຄໍາພີບໍ່ໄດ້ສອນວ່າຊາວຄຣິດສະຕຽນທັງຫມົດໄດ້ຖືກປະຕິບັດໃນ rapture firstfruits ໄດ້. ຜູ້ທີ່ມີໃຈບໍລິສຸດແລະຮັກພຣະຄຣິດແທ້ truly ດ້ວຍສຸດໃຈ, ສຸດຈິດ, ສຸດຄວາມຄິດ, ແລະສຸດກໍາລັງຂອງຕົນແລະຮັກຄົນອື່ນຄືກັບຕົນເອງແມ່ນຜູ້ທີ່ຈະຖືກເກັບກ່ຽວ. ມັນຈະມີເວລາແຫ່ງການຊໍາລະລ້າງໃຫ້ກັບໄພ່ພົນທີ່ຢູ່ເບື້ອງຫຼັງຜູ້ທີ່ບໍ່ໄດ້ເອົາໃຈໃສ່ແທ້ Christ ກັບພະຄລິດກ່ອນແລະປ່ອຍໃຫ້ບາບເຂົາມາໃນຊີວິດຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ແຍກເຂົາອອກຈາກອົງພະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. ມັນເປັນຊ່ວງເວລາຂອງຄວາມທຸກຍາກ ລໍາ ບາກຄັງໃຫຍ່ທີ່ຈະຕ້ອງໄດ້ໃຫ້ເຄື່ອງMark ຍສັກສິດຂອງສັດເດຍລະສານ, ຫຼືການສັກຢາວັກຊີນປ້ອງກັນ. ພຣະ ຄໍາ ພີເປັນທີ່ຈະແຈ້ງວ່າຜູ້ທີ່ເອົາເຄື່ອງthis ຍມີຈະສູນເສຍໄປຕະຫຼອດການ. ຖ້າເຈົ້າຖືກຫຼອກລວງໃຫ້ກິນ“ ວັກຊີນ” ນີ້ແລ້ວ, ກະລຸນາກັບໃຈແລະຂ້ອຍເຊື່ອວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອາດຈະເມດຕາເຈົ້າຖ້າເຈົ້າເຮັດໂດຍບໍ່ຮູ້ຕົວແລະປະຕິເສດທີ່ຈະລົງທະບຽນສໍາລັບ“ ໜັງ ສີຜ່ານແດນວັກຊີນ” ຫຼື“ ລະຫັດ QR” ຫຼືອັນໃດກໍຕາມ ເຂົາເຈົ້າອອກມາເພື່ອອະນຸຍາດໃຫ້ເຈົ້າຊື້ຫຼືຂາຍຖ້າເຈົ້າໄດ້ຮັບການສັກຢາປ້ອງກັນ. ເລືອກທີ່ຈະທົນທຸກພ້ອມກັບ“ ບໍ່ໄດ້ສັກຢາປ້ອງກັນ” ແລະສະແດງຫົວໃຈທີ່ກັບໃຈຂອງເຈົ້າໂດຍການປະຕິເສດທີ່ຈະຍອມຮັບແຜນການຊົ່ວຂອງພວກເຂົາ. ມັນເປັນການທົດສອບຄັ້ງສຸດທ້າຍຂອງການເຊື່ອຟັງແລະຄວາມເຕັມໃຈທີ່ຈະວາງຊີວິດຂອງເຈົ້າ. ທັນທີຫຼັງຈາກຄວາມທຸກຍາກ ລໍາ ບາກຄັງໃຫຍ່ໄດ້ສິ້ນສຸດລົງ, ດວງອາທິດມື້ດລົງ, ດວງຈັນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດວງດາວຕົກຈາກທ້ອງຟ້າໃນວັນທີ 4 ທັນວາ 2021.

ຂ້ອຍເຊື່ອວ່າຄົນຕ່າງດ້າວຈາກເຫວລິກຈະສະແດງຂຶ້ນໃນເວລາຂອງການລຸກຂຶ້ນຄັ້ງທໍາອິດເພື່ອຫຼອກລວງ ຜູ້ທີ່ຖືກປະໄວ້ທາງຫລັງ. ດາວເຄາະນ້ອຍຫຼືອຸຕຸນິຍົມຈະເລີ່ມລົງສູ່ແຜ່ນດິນໂລກເຊິ່ງກໍໃຫ້ເກີດການ ທໍາ ລາຍຢ່າງໃຫຍ່ຫຼວງແລະຄົນສືນາມີແລະໄພພິບັດອື່ນ numerous ອີກຫຼາຍຢ່າງທີ່ພະ ຄໍາ ພີເຕືອນພວກເຮົາກ່ຽວກັບທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງຈະເກີດຂຶ້ນໃນເດືອນຕຸລາປີ 2021 ທີ່ຈະມາເຖິງນີ້. ພວກເຮົາວ່າເວລາກໍາລັງຈະມາເຖິງເມື່ອບໍ່ມີຜູ້ຊາຍສາມາດເຮັດວຽກໄດ້. ອັນນີ້ຈະເຮັດໃຫ້ເສດຖະກິດຊຸດໂຊມລົງ, ຮ້າຍແຮງກວ່າທີ່ພວກເຮົາເຫັນໃນເວລານີ້, ແລະຄວາມອຶດຢາກຈະເກີດຂຶ້ນກັບປະຊາຊົນຫຼາຍຮ້ອຍລ້ານຄົນທົ່ວໂລກທີ່ບໍ່ໄດ້ກຽມພ້ອມທັງfor ີດສໍາລັບ ສິ່ງທີ່ຈະມາເຖິງ.

ຂ້ອຍຫວັງແລະອະທິຖານວ່າເຈົ້າສາມາດເຫັນຄວາມປິດສະ ໜາ ຂອງຄວາມຮັກແລະຄວາມເມດຕາທີ່ບໍ່ ໜ້າ ເຊື່ອຂອງພະເຈົ້າ, ເຮັດໃຫ້ວັນແຫ່ງຄວາມທຸກຍາກ ລໍາ ບາກຈາກ 42 ເດືອນເຫຼືອພຽງ 42 ມື້. ໃນພະນິມິດບົດທີ 12, ພວກເຮົາອ່ານວ່າພະຍາມານເຕັມໄປດ້ວຍຄວາມໂມໂຫເພາະມັນຮູ້ວ່າເວລາຂອງມັນສິ້ນ. ຖ້າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າປະທານໃຫ້ລາວ 3 ½ ປີເພື່ອທໍາລາຍດາວເຄາະນີ້, ຈະບໍ່ມີໃຜຈັກຄົນຍັງມີຊີວິດຢູ່ເພື່ອເປັນພະຍານເຖິງການກັບຄືນມາຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສູ່ໂລກໃນເດືອນທໍາ ນວາ 2021. ແທນທີ່ຈະເປັນໄພ່ພົນທີ່ຢູ່ເບື້ອງຊ້າຍທີ່ຕ້ອງຜ່ານ 3.5 ປີແຫ່ງຄວາມທຸກຍາກລໍາບາກຄັງໃຫຍ່. , ພວກເຂົາຈະຕ້ອງທົນໄດ້ 35 ມື້ເທົ່ານັ້ນ. ຈະມີໄລຍະເວລາຕັດສິນ 40 ວັນເຊິ່ງເລີ່ມອີກເທື່ອ ໜຶ່ງ ໃນວັນທີ 17 ຂອງ Chesvan ແລະສິ້ນສຸດລົງໃນລະຫວ່າງ Hanukkah ໃນວັນທີ 3 ເດືອນທັນວາ 2021. ທັນທີຫຼັງຈາກຄວາມຍາກລໍາບາກ, ຕາເວັນກໍ່ມືດໄປ, ດວງຈັນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກຈາກ ທ້ອງຟ້າໃນວັນທີ 4 ທັນວາ 2021.

ສະນັ້ນ, ພວກເຮົາຮູ້ໄດ້ແນວໃດວ່າອັນນີ້ຖືກຕ້ອງແລະຍັງບໍ່ມີເວລາ 3 ½ ປີຂອງຄວາມທຸກຍາກລໍາບາກຄັງໃຫຍ່ທີ່ຈະມາເຖິງ? ເບິ່ງສັນຍານໃນທ້ອງຟ້າ. ພຣະເຢຊູບອກພວກເຮົາວ່າດວງອາທິດຈະມືດໄປ, ດວງເດືອນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດວງດາວຈະຕົກຈາກທ້ອງຟ້າເມື່ອພຣະອົງກັບຄືນມາພ້ອມກັບຜູ້ຄົນຂອງພຣະອົງເພື່ອເລີ່ມຕົ້ນສະຫັດສະຫວັດໃ່.

ພວກເຮົາສາມາດເຫັນດວງຈັນເລືອດໃນວັນສະເຫຼີມສະຫຼອງຂອງຊາວຍິວຈາກປີ 2013 ຫາປີ 2015 ແລະສຸລິຍະຄາດໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນຂອງປີຄໍາຝິໄບເປັນແລະເທດສະການເປົ່າແກ່ໃນປີ 2015 ຊື່ໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນການເລີ່ມຕົ້ນຂອງວັນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນທ້າຍປີ 2015 ຈົນເຖິງທິສຸດ. ຂອງປີ 2016. ແຕ່ພວກເຮົາບໍ່ມີສັນຍານຂອງການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງທີ່ພົບຢູ່ໃນມັດທາຍ 24 ໃນເວລານັ້ນ, ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຮູ້ຈັກແລະວາງແຜນຢູ່ສະເໝີວ່າພຣະອົງຈະຢຸດເຊົາທີ່ 70 ຂອງດານີເອນໃນ ອາທິດເຄິ່ງທຸງຜ່ານແລະເລີ່ມຕົ້ນໃນ 4 ປີຕໍ່ມາ.

ພຣະອົງໄດ້ຊື່ອງສິ່ງທັງໝົດນີ້ໄວ້ໃນພຣະຄໍາຂອງພຣະອົງຄືກັບປິດສະ ໜາ ອັນໃຫຍ່, ລໍຖ້າເວລາທີ່ສຸດທ້າຍພວກເຮົາສາມາດເອົາມັນທັງໝົດຂ້າກັນໄດ້ໃນຍຸກສຸດທ້າຍນີ້. ແລະຈາກນັ້ນ, ໃນບິດທ້າຍອັນຍິ່ງໃຫຍ່ໃຫ້ກັບປິດສະ ໜາ ທີ່ອັດສະຈັນຂອງລາວ, ລາວໄດ້ເພີ່ມທີ່ 8 ມື້ເຂົ້າໄປໃນທີ່ 70 ຂອງດານີເອນ ອາທິດແລະວາງເຄື່ອງສາມອັນດຽວກັນອີກຄັ້ງໃນລະຫວ່າງ Hanukkah ທີ່ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນໃນປີ 2020.

ເຊື່ອຂ້ອຍ, ຖ້າເຈົ້າຖືກປະໄວ້ແລະຕ້ອງທົນກັບຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່. ຄວາມຍາກລ່າບາກ, ເຈົ້າຈະມີຄວາມຫວັງແທ້ and ແລະອະທິຖານວ່າກຳນົດເວລານີ້ຖືກຕ້ອງເພາະວ່າມັນຈະຮ້າຍແຮງກວ່າສິ່ງທີ່ເຈົ້າສາມາດຈິນຕະນາການໄດ້ ແລະຄົນສ່ວນໃຫຍ່ຈະບໍ່ລອດຊີວິດໄດ້ຫຼາຍກວ່າ 40 ມື້. ຊາຕານ ກໍາລັງຖືກມອບສິດ ອຳນາດຄືນທີ່ລາວສູນເສຍໄປແລະລາວພ້ອມທີ່ຈະ ທຳ ລາຍດາວເຄາະນີ້ແລະທຸກຄົນຢູ່ເທິງມັນ. ເຈົ້າສາວຂອງພຣະຄຣິດຈະໄດ້ຮັບຕຳ ແໜ່ງ ເປັນຜູ້ຮ່ວມບົກຄອງແຜ່ນດິນໂລກໃນວັນທີ 7 ຂອງ Hanukkah ໃນປີ 2021, ເຊິ່ງເປັນ 266 ວັນທີ່ຂອງປີຄໍາຝິ. ໄລຍະເວລາການຖືພາຂອງມະນຸດມີເວລາ 266 ມື້ບໍ່ແຕ່ການຖືພາຈົນເຖິງການເກີດ. ນາງຈະຖືກເປີດເຜີຍຕໍ່ໂລກໃນວັນທີ 7 ຂອງ Hanukkah, ຄືກັບງານແຕ່ງດອງຂອງຊາວຍິວ, ເຈົ້າສາວຖືກເປີດເຜີຍຕໍ່ກັບແຂກທີ່ລໍຖ້າຢູ່ໃນທີ່ 7 ມື້ຂອງງານແຕ່ງດອງເມື່ອຜ້າຄຸມຂອງນາງຖືກຍ້າຍອອກ. ຄໍາຝິໄບເປັນບອກວ່າການສ້າງທັງໝົດແມ່ນລໍຖ້າໃຫ້ລູກຊາຍຂອງພະເຈົ້າເປີດເຜີຍ.

ລໍາລັບພວກເຈົ້າທີ່ກຳລັງນຳສະ ເໜີ ໄລຍະເວລາທີ່ແຕກຕ່າງຈາກສິ່ງທີ່ຂ້ອຍເປັນ, ຂ້ອຍຍາກຖາມເຈົ້າວ່າເສັ້ນເວລາຂອງເຈົ້າລວມເຖິງສັນຍານຂອງຕາເວັນທີ່ກຳລັງມືດລົງ, ດວງເດືອນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກລົງມາຈາກທ້ອງຟ້າໃນຕອນທ້າຍຂອງດານີເອນ. ທີ 70 ອາທິດ? ແລະມັນຍັງລວມເຖິງດວງຈັນເລືອດແລະສຸລິຍະຄາດຈາກປີ 2013 ເຖິງປີ 2015, ຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງວັນທຳອິດຂອງອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ຈະໄດ້ເລີ່ມຂຶ້ນໃນທ້າຍປີ 2015 ບໍ່? ເຈົ້າພົບວ່າມັນເປັນເລື່ອງບັງເອີນບໍ່ທີ່ວັນທີ 2 ທີ່ໄດ້ກ່າວມາໃນ Haggai 2 ກ່ຽວກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເຮັດໃຫ້ຜ້າສະຫວັນແລະແຜ່ນດິນໂລກສັນສະເຫຼີມແລະນຳເອົາຄວາມປາຖະ ໜາ ຂອງທຸກປະເທດມາສູ່ຕົນເອງແມ່ນວັນທີ 2 ທີ່ທ່ານໂອບາມາໄດ້ຮັບເລືອກແລະຈາກນັ້ນໄດ້ຮັບລາງວັນໂນແບລຂະ ແໜ່ງ ສັນຕິພາບໃນປີ 2009? ແລະມັນແມ່ນແທ້ 1260 ມື້ຕໍ່ມາ, ທ່ານໂອບາມາໄດ້ຍືນຢູ່ໃນສິ່ງທີ່ຊາວຄຣິສຕຽນຫຼາຍຮ້ອຍລ້ານຄົນໃນທົ່ວໂລກຖືວ່າເປັນສະຖານທີ່ສັກສິດທີ່ສຸດຢູ່ໃນໂລກແລະຢຸດເຊົາການສູນເສຍສະຫຼະປະຈຳວັນຂອງການສັນລະເສີນແລະການຖະຫວາຍຄວາມຂອບໃຈ າກເຫດການທີ່ເກີດຂຶ້ນໃນມື້ນັ້ນບໍ່? ແລະມັນຫາກເກີດຂຶ້ນເປັນທີ່ 11 ວັນເດືອນນີ້ຊານໃນປະຕິທິນຂອງຊາວຍິວ, ເປັນມື້ທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ກ່າວກັບພວກສາວົກຂອງພຣະອົງກ່ຽວກັບຄວາມ ໜ້າ ກຽດຊັງທີ່ກໍ່ໃຫ້ເກີດຄວາມຈິບຫາຍບໍ່? ແລະຂ້ອຍສົມມຸດວ່າມັນເປັນພຽງເລື່ອງບັງເອີນທີ່ນັບ 1335 ມື້ຈາກການເລີ່ມຕົ້ນຂອງ Hanukkah ໃນປີ 2016 ແລະ 1260 ມື້ຈາກວັນແຕ່ງການລຶບລ້າງຄວາມຜິດບາບໃນປີ 2016 ນຳເຈົ້າໄປສູ່ວັນທີ 2 ເດືອນພຶດສະພາປີ 2013, ເຊິ່ງໄດ້ສັນສຸດໄລຍະເວລາການທົດລອງ 40 ມື້ແລະ 3- ມື້ໄວເພື່ອໃຫ້ພຣະເຈົ້າມີຄວາມເມດຕາຕໍ່ອາເມລິກາ, ທັງສອງໄດ້ບອກລ່ວງ ໜ້າ ຢ່າງຈະແຈ້ງຕໍ່ພວກເຮົາໃນພຣະ ຄໍາ

ພິວ່າເປັນເວລາທີ່ການພິພາກສາຊັກຊ້າແລະປະເທດຊາດໄດ້ຖືກໄວ້ຊີວິດ. ກໍາ
ນົດເວລາຂອງເຈົ້າລວມເຖິງການຫຍໍ້ມືທີ່ພະເຍລຸກ່າວໄວ້ໃນມັດທາຍ 24
ແລະການຊັກຊ້າຂອງເຈົ້າບ່າວທີ່ພົບໃນມັດທາຍ 25 ແລະການເປີດເຜີຍ 10 ບໍ່?
ແລະກັບຄືນໄປຫາຄຳຖາມທຳອິດແລະສຳຄັນທີ່ສຸດຂອງຂ້ອຍ -
ກໍານົດເວລາຂອງເຈົ້າສະແດງໃຫ້ເຫັນສັນຍານຂອງດວງອາທິດກຳລັງມືດໄປ,
ດວງເດືອນບໍ່ໃຫ້ແສງສະຫວ່າງແລະດາວຕົກລົງມາຈາກທ້ອງຟ້າໃນລະຫວ່າງການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງ
ພຣະຄຣິດມາສູ່ໂລກໃນວັນບຸນຍິວບໍ່? ຖ້າບໍ່ແມ່ນ, ເສັ້ນເວລາຂອງເຈົ້າບໍ່ຖືກຕ້ອງ. ເຈົ້າຕ້ອງເອົາພຣະ ຄຳ
ພິທັງtogether ືດເຂົ້າກັນເພື່ອເບິ່ງບິດສະ ໜາ ທັງໆ.
ພຣະຄຳພິຕິຄວາມຫມາຍພຣະຄຳພິແລະພຣະຄຳພິບໍ່ສາມາດໄດ້ຮັບການແຍກ.
ຕ່ອນທັງmust ືດຕ້ອງພໍດີກັບບ່ອນຫຼືທາມລາຍຂອງເຈົ້າບໍ່ຖືກຕ້ອງ.

ກາງຄືນ ກໍາ ລັງຈະຕົກຢູ່ເທິງໂລກນີ້ແລະເຈົ້າສາມາດເຫັນແສງຕາເວັນ ກໍາ ລັງຕົກຢູ່ແລ້ວ.
ຫຼາຍຄົນບໍ່ສາມາດໄປເຮັດວຽກໄດ້ອີກແລະເວລາຈະມາເຖິງເມື່ອບໍ່ມີຜູ້ຊາຍເຮັດວຽກໄດ້. ພຣະເຢລຸ,
ຄວາມສະຫວ່າງຂອງໂລກ, ກໍາລັງຈະເອົາເຈົ້າສາວທີ່ສວຍງາມແລະຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ,
ເປັນຄວາມສະຫວ່າງຂອງໂລກ, ໄປຢູ່ກັບພຣະອົງເອງ,
ໄປຫາບ່ອນທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະກຽມສຳລັບບາງຈາກການເຂົ້າເຖິງຂອງ, ແລະຈາກນັ້ນຄວາມມືດຫຼືກາງຄືນຈະ
ຕົກລົງເທິງແຜ່ນດິນໂລກ. ລາວໄດ້ໄປກະກຽມສະຖານທີ່ ສຳ
ລັບເຈົ້າສາວຂອງລາວແລະລາວຈະຮັບບາງມຸງເອງເພື່ອວ່າບາງຈະໄດ້ຢູ່ກັບລາວ. ຖ້າເຈົ້າບໍ່ພ້ອມທີ່ຈະຍືນຢູ່ຕໍ່
ໜ້າ ລູກແກະດ້ວຍຫົວໃຈອັນບໍລິສຸດຄືກັບເຈົ້າສາວທີ່ຮຸ່ງອາລຸນ,
ຂ້ອຍຂໍໃຫ້ເຈົ້າກະລຸນາຊອກຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຂະນະທີ່ພຣະອົງອາດຈະພົບໄດ້.
ຈົ່ງກຽມພ້ອມສຳລັບສິ່ງທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນຢູ່ເທິງໂລກນີ້. ຕຽມພົບກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.
ການກະກຽມສຳລັບຜູ້ທີ່ອາດຈະຖືກປະໄວ້ທາງຫລັງ. ປະເອກະສານຂອງຂ້ອຍໄວ້ໃຫ້ເຂົາເຈົ້າອ່ານ,
ກະກຽມອາຫານແລະນ້ຳແລະສິ່ງທີ່ຈຳເປັນເພາະວ່າເວລາຈະມາເຖິງໄວທີ່ພວກເຂົາຈະບໍ່ສາມາດຊີ,
ຂາຍຫຼືຄ້າຂາຍໄດ້ໂດຍປາສະຈາກເຄື່ອງof າຍຂອງສັດເດດຍລະສານ.
ຂໍໃຫ້ພຣະເຢລຸເຂົ້າໄປໃນຫົວໃຈຂອງເຈົ້າໃນມື້ນີ້ຖ້າເຈົ້າຍັງບໍ່ໄດ້ເຮັດເທື່ອ. ຖ້າເຈົ້າມີ,
ຂໍໃຫ້ພຣະອົງເປີດເຜີຍບາບໃດ any
ໃນຊີວິດຂອງເຈົ້າທີ່ກໍາລັງກົດກັນເຈົ້າຈາກການຢ່າງຢ່າງຕັ້ງໃນພຣະວິນຍານຂອງພຣະອົງແລະຄວາມສຸ
ກຂອງຄວາມລຸອດຂອງພຣະອົງ. ອັນນີ້ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງເປັນເວລາທີ່ເປັນຕາຍຳນ.
ນີ້ແມ່ນເວລາທີ່ຈະປິຕິຍິນດີຖ້າເຈົ້າເປັນເຈົ້າຂອງເຈົ້າສາວຂອງພຣະຄຣິດ! ປະຊາຊົນກຽມພ້ອມ,
ພຣະເຢລຸຈະມາແລະໃນໄວ soon ນີ້ພວກເຮົາຈະກັບບ້ານ. ສະຫັດສະຫວັດໃສ່ຍັງເຫຼືອບໍ່ຮອດ 4
ເດືອນແລະພວກເຮົາຈະໄດ້ຮັບຕ່າ ແໜ່ງ
ເປັນຜູ້ຮ່ວມບົກຄອງແຜ່ນດິນໂລກກັບກະສັດເຢລຸຂອງພວກເຮົາເປັນເວລາ 1000 ປີ.
ຄົນອ່ອນໂຍນຈະໄດ້ຮັບແຜ່ນດິນໂລກເປັນມູນມໍລະດົກ.

ສະນັ້ນ,
ບາງທີເຈົ້າອາດສົງໄສວ່າເປັນຫຍັງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຈຶ່ງໃຫ້ຂ້ອຍຂຽນປຶ້ມຫົວນີ້ແລະມັນຄວນຈະຊ່ວຍປະຢັດລັ
ານຄົນຈາກການຫຼອກລວງທີ່ຈະມາເຖິງແນວໃດ. ຕົວຈິງແລ້ວ,
ຂ້ອຍບໍ່ຮູ້ວ່າການຫຼອກລວງຈະເປັນແນວໃດແທ້,
ແຕ່ພະເຍລຸກ່າວວ່າມັນສາມາດຫຼອກລວງແມ່ນແຕ່ຄົນທີ່ຖືກເລືອກ,
meaning າຍເຖິງແມ່ນຍິງສາວບໍລິສຸດທີ່ບໍ່ມີບັນຍາຜູ້ທີ່ຖືກປະຖິ້ມໄວ້ໃນເຫດການບຸກລະດົມຄັ້ງທຳອິດແລະ
ຜູ້ທີ່ມາເຊືອໃນພຣະຄຣິດໃນລະຫວ່າງ ເວລາແຫ່ງຄວາມຍາກ ລ່າ ບາກຢູ່ເທິງໂລກນີ້.
ຂ້ອຍເຊື່ອວ່າການຫຼອກລວງຈະກ່ຽວຂ້ອງກັບສິ່ງມີຊີວິດມະນຸດຕ່າງດາວບາງປະເພດທີ່ມາຢູ່ເທິງແຜ່ນດິນໂ
ລກດັ່ງທີ່ໄດ້ອະທິບາຍໄວ້ໃນຄຳບຸກຄົດແລະໃນປຶ້ມຂອງ Joel.
ຂ້າພະເຈົ້າເຊື່ອວ່າພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ວາງຂໍ້ຄິດທັງthese ືດນີ້ໄວ້ແລະປິດບັງພວກມັນໄວ້ທັງBible ືດໃນຄຳ

ພິທັງ, ຈາກປະຖົມມະການຈົນເຖິງການເປີດເຜີຍ, ເພື່ອວ່າຜູ້ທີ່ຖືກນຳສະ ເໜີ
ດ້ວຍຫຼັກຖານຈາກພຣະຄຳພີຈະບໍ່ມີຄວາມສົງໃສເລີຍວ່າສິ່ງທີ່ເກີດຂຶ້ນນັ້ນເປັນຄວາມຈິງ
ເຫດການແລະບໍ່ແມ່ນການບຸກລຸກຂອງມະນຸດຕ່າງດາວຫຼືການແຊກແຊງຂອງດາວເຄາະຂອງພວກເຮົາ.
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຕ້ອງການໃຫ້ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງຮູ້ວ່ານີ້ແມ່ນແຜນການທັງ His ອິດຂອງພຣະອົງຕັ້ງແຕ່
ຕົ້ນຈົນຈົບແລະວ່າພຣະອົງຢູ່ໃນການຄວບຄຸມ, ບໍ່ແມ່ນຊູດານ, ບໍ່ແມ່ນລະບຽບຂອງໂລກໃນ or ຫຼື Mason
ຫຼື Illuminati ຫຼືມະນຸດຕ່າງດາວ, ຫຼືໃຜກໍ່ຕາມ. ລາວຂຽນປຶ້ມ.
ພຣະອົງຮູ້ຈຸດເລີ່ມຕົ້ນຕັ້ງແຕ່ສຸດທ້າຍແລະພຣະອົງຢູ່ໃນການຄວບຄຸມ.
ລາວຕ້ອງການໃຫ້ຜູ້ທີ່ຖືກປະໄວ້ຢູ່ເບື້ອງຫຼັງຮູ້ວ່າການລຸກຂຶ້ນເກີດຂຶ້ນແທ້ໃນເວລາທີ່ມັນຄວນຈະເປັນແລະ
ເພື່ອໃຫ້ເຂົາເຈົ້າມີຄວາມສະຫງົບສຸກໂດຍຮູ້ວ່າຈະມີເຫດການບຸກລຸກລະດັມເທື່ອທີສອງພາຍຫຼັງພຽງ 35
ມື້ແລະວ່າການສະເດັດມາຄັ້ງທີສອງຂອງພຣະຄຣິດມາສໂລກຈະເກີດຂຶ້ນໃນ ວັນທີ 5 ທັນວາ 2021.
ບໍ່ມີຄວາມຍາກ ລຳ ບາກ 7 ປີ. ບໍ່ມີແມ້ແຕ່ຄວາມຍາກລຳບາກ 3 ປີຫຼື 3 ປີ.
ອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນຄວາມເມດູຕາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ແລະຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງໄດ້ເຮັດໃຫ້ວັນເວລາເຫຼືອພຽງ
ແຕ່ 42 ມື້ - ຄິດກ່ຽວກັບເລື່ອງນັ້ນ, ຈາກ 42 ເດືອນເປັນ 42 ມື້! ພະເຈົ້າຜູ້ເມດຕາແທ້!
ແລະຖ້າພຣະອົງບໍ່ມີ, ເນື້ອ ໜັງ ຈະບໍ່ລອດຊີວິດຈາກສິ່ງທີ່ ກຳ ລັງຈະມາເຖິງ.
ບໍ່ມີໃຜຈະມີຊີວິດຢູ່ຫຼັງຈາກໄລຍະເວລາແຫ່ງຄວາມຍາກລຳບາກ 3 ຫຼື 3, ປີ, ນັ້ນຄືສິ່ງທີ່ບໍ່ດີຈະເກີດຂຶ້ນ.
ໃນຄວາມເປັນຈິງ, ຈະບໍ່ມີຄົນຈຳນວນຫຼາຍທີ່ຍັງມີຊີວິດຢູ່ໃນເດືອນທັນວາ 2021 -
ຄົນສ່ວນຫຼາຍຈະຖືກຂົ່ມຂຶ້ນຫຼືຖືກຂ້າຕາຍໂດຍຈຸດເວລານັ້ນ.

ສິ່ງສຸດທ້າຍທີ່ຂ້ອຍຢາກເວົ້າກ່ຽວກັບແມ່ນວິທີການກະກຽມສຳລັບສິ່ງທີ່ຈະມາເຖິງ.
ສິ່ງທີ່ສຳຄັນທີ່ສຸດທີ່ເຈົ້າສາມາດເຮັດໄດ້ແມ່ນເພື່ອເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈຂອງເຈົ້າຖືກຕ້ອງກັບພະເຢໂຫວາ.
ຂໍໃຫ້ພຣະອົງເປີດເຜີຍບາບອັນໃດ ໜຶ່ງ ທີ່ເຊື່ອໄວ້ຢູ່ໃນຫົວໃຈຂອງເຈົ້າ, ແຮງຈູງໃຈທີ່ຜິດ, ຄວາມຄິດຜິດ,
ພິດຕິ ກຳ ທີ່ບໍ່ຖືກຕ້ອງ, ອັນໃດທີ່ເຮັດໃຫ້ລາວບໍ່ພໍໃຈ.
ຂໍໃຫ້ລາວຊຳລະຫົວໃຈຂອງເຈົ້າໃຫ້ບໍລິສຸດແລະໃຫ້ອະໄພບາບຂອງເຈົ້າແລະຊ່ວຍເຈົ້າເອົາຊະນະພຶດຕິກຳທີ່ຜິ
ດບາບຂອງເຈົ້າ. ຕໍ່ໄປ, ເຈົ້າຕ້ອງການເຕືອນຄອບຄົວແລະ friends ຸ່ເພື່ອນຂອງເຈົ້າ.
ເຂົາເຈົ້າອາດຈະຫົວເຍາະເຍີ້ຍເຈົ້າໃນຕອນນີ້, ແຕ່ວ່າໃນສອງສາມມື້,
ເຂົາເຈົ້າຈະດຶງໃຈຫຼາຍທີ່ເຈົ້າໄດ້ໃຊ້ເວລາເພື່ອເຕືອນເຂົາເຈົ້າກ່ຽວກັບສິ່ງທີ່ຈະມາເຖິງແລະເຂົາເຈົ້າຈະຕົກໃຈ
ມື້ອື່ນເຫຼົ່ານີ້ເກີດຂຶ້ນແທ້ເມື່ອເຈົ້າໄດ້ເຕືອນເຂົາເຈົ້າວ່າມັນຈະເກີດຂຶ້ນ. ອັນທີສາມ,
ເຈົ້າຄວນພິມປຶ້ມຂອງຂ້ອຍອອກໃຫ້ໄດ້ຫຼາຍເຫຼັ້ມແລະເຮັດສຳເນົາວິດີໂອຂອງຂ້ອຍສຳລັບອັນທີ່ຖືກປະໄວ້.
ຂ້າພະເຈົ້າເອງເຊື່ອວ່າອາດຈະບໍ່ມີໄຟຟ້າຢູ່ໃນທຸກພາກສ່ວນຂອງສະຫະລັດ,
ສະນັ້ນການຄັດລອກປຶ້ມຂອງຂ້າພະເຈົ້າເປັນສິ່ງທີ່ດີທີ່ສຸດ.
ເຈົ້າສາມາດດາວໂຫຼດປຶ້ມຂອງຂ້ອຍແລະວິດີໂອທັງ my ອິດຂອງຂ້ອຍໄດ້ຟຣີ.
ຂ້ອຍຂໍແນະນຳໃຫ້ເຈົ້າຢ່າລໍຖ້າຈົນເຖິງນາທີສຸດທ້າຍທີ່ຈະເຮັດອັນນີ້ເພາະວ່າໃນເວລາໃດກໍ່ຕາມປຶ້ມຫຼືວິດີໂອ
ຂອງຂ້ອຍສາມາດຖືກເອົາລົງແລະເອົາອອກຈາກອິນເຕີເນັດໄດ້ແລະເຈົ້າຈະບໍ່ມີໂອກາດເຮັດສຳເນົາໄດ້,
ສະນັ້ນກະລຸນາດາວໂລດຢ່າງ ໜ້ອຍ ດາວໂຫຼດດຽວນີ້. ທຸກລົງຄ for
ເຊື່ອມຕໍ່ສຳລັບອັນນີ້ຢູ່ລຸ່ມນີ້ຢູ່ໃນປ່ອງຄຳອະທິບາຍ. ແລະສຸດທ້າຍ,
ເຈົ້າຄວນກຽມຕົວໃຫ້ກັບຄົນໃນຄອບຄົວຂອງເຈົ້າຫຼືໃນ friends ຸ່ເພື່ອນຂອງເຈົ້າທີ່ອາດຈະຖືກປະຖິ້ມໄວ້.
ເນື່ອງຈາກເຂົາເຈົ້າຈະບໍ່ໄດ້ກຽມຕົວ, ເຈົ້າຄວນເຮັດທຸກຢ່າງທີ່ເຈົ້າສາມາດເຮັດໄດ້ເພື່ອກະກຽມໃຫ້ເຂົາເຈົ້າ.
ພຣະຄຳພີເປັນທີ່ຈະແຈ້ງວ່າເວລາກຳລັງຈະມາເຖິງເມື່ອບໍ່ມີມະນຸດຄົນໃດສາມາດເຮັດວຽກໄດ້ແລະຖ້າເຈົ້າບໍ່
ອົງເຄື່ອງຂອງສັດຮ້າຍ, ເຈົ້າຈະບໍ່ສາມາດຊີ, ຂາຍຫຼືຄ້າຂາຍຫຍັງໄດ້.
ເຈົ້າຈຳເປັນຕ້ອງເກັບຮັກສາອາຫານ, ນ້ຳແລະສິ່ງຈຳເປັນອື່ນ least ຢ່າງ ໜ້ອຍ 35
ມື້ຖ້າເຈົ້າມີຄວາມສາມາດທີ່ຈະເຮັດແນວນັ້ນ.
ຈົນຕະນາການບໍ່ມີຄວາມສາມາດຊື່ສັ່ງທີ່ເຈົ້າຕ້ອງການເພື່ອຄວາມຢູ່ລອດເປັນເວລາ 35
ມື້ແລະຄິດວ່າເຈົ້າຈະຕ້ອງຜ່ານມັນໄດ້ແນວໃດ. ມັດທາຍ 25

ສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນວ່າບໍ່ແມ່ນຍິງພົມມະຈາລີຫຼືຊາວຄຣິສຕຽນທັງmakeົດທີ່ເຮັດໃຫ້ເກີດເຫດການທຳອິດ.

ຊາວຄຣິສຕຽນທີ່ບໍ່ມີຄວາມອົບອຸ່ນຫຼາຍຄົນທີ່ໄດ້ອະນຸຍາດໃຫ້ບາບເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງເຂົາເຈົ້າຈະຖືກປະຖິ້ມໄວ້ດັ່ງນັ້ນກະລຸນາຢ່າຄິດວ່າເພາະວ່າທຸກຄົນໃນຄອບຄົວຂອງເຈົ້າໄປໂບດຫຼືໄດ້ກ່າວຄຳອະທິຖານເພື່ອຄວາມລອດວ່າເຂົາເຈົ້າຈະເຮັດໃຫ້ເກີດເຫດການບຸກທຳອິດ. ຫຼາຍຄົນຈະຖືກປະໄວ້ທາງຫຼັງເພື່ອເຮັດໃຫ້ບໍລິສຸດ.

ສຳລັບພວກເຈົ້າຜູ້ທີ່ຢູ່ກັບຂ້ອຍເປັນເວລາ 9 ປີທີ່ຜ່ານມານັບຕັ້ງແຕ່ຂ້ອຍເລີ່ມຕົ້ນອັນນີ້, ຊອບໃຈສຳລັບຄວາມອົດທົນຂອງເຈົ້າກັບຂ້ອຍໃນຂະນະທີ່ຂ້ອຍໄດ້ພະຍາຍາມເອົາຊີ້ນສ່ວນປິດສະ ໜາທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ມອບໃຫ້ຂ້ອຍເທື່ອລະອັນແລະປະກອບເຂົ້າກັບມັນ. ສະຖານທີ່ທີ່ຖືກຕ້ອງ. ເມື່ອຂ້ອຍຄິດອອກວ່າການລູກຊ້າ 4 ປີຂອງຊີ້ນຕົນfigາກເດືອນພໍດີ, ປິດສະ ໜາໄດ້ກາຍເປັນທີ່ຈະແຈ້ງຫຼາຍຂຶ້ນແລະຕ່ອນທັງbeganົດເລີ່ມພໍດີ. ດຽວນີ້ຂ້ອຍເຊື່ອວ່າປິດສະ ໜາ ຈົບແລ້ວ. ພະເຈົ້າອວຍພອນໃຫ້ເຈົ້າທຸກຄົນແລະຂ້ອຍຫວັງວ່າຈະໄດ້ພົບກັບເຈົ້າຫຼາຍ soon ຄົນໃນອີກບໍ່ດົນນີ້.